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ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   Πόρος, 20 Σεπτεμβρίου 2024  

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ     Αρ. Πρωτ.: - 5923 - 

ΔΗΜΟΣ ΠΟΡΟΥ 

Δ/ΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

ΤΜ. ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

Ταχ. Δ/νση: Πλ. Καραμάνου 7 

Ταχ. Κώδικας: Πόρος 180 20 

Πληροφορίες: Φ. Πρωτόπαπα 

Τηλ.: 2298320514 

e-mail: f.protopapa@poros.gr  ΠΡΟΣ: 

(με ηλεκτρονική αλληλογραφία) 

1. κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους 
2. κ. Δήμαρχο 
3. κ. Γενική Γραμματέα  
 

 

ΘΕΜΑ: Πρόσκληση σε τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Σας προσκαλώ στην 22η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που θα 

πραγματοποιηθεί την Τρίτη 24 Σεπτεμβρίου 2024 και ώρα 18:00 στην αίθουσα 

εκδηλώσεων του κτηρίου Συγγρού, σύμφωνα με i) τις διατάξεις του ά. 67 του Ν. 

3852/2010 (ΦΕΚ 87/Α/7.6.2010) όπως αντικαταστάθηκε με το ά. 74 του Ν. 4555/2018 

(ΦΕΚ 133/A/19.7.2018) και τροποποιήθηκε με το ά.6 του Ν. 5056/2023 ii) τον 

Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου (Απόφαση Δ.Σ. 89/2011), iii) την 

υπ’ αριθμ. 98 και με αρ. πρωτ. 8182/26.1.2024 Εγκύκλιο του ΥΠΕΣ 
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(ΑΔΑ:9ΝΚ846ΜΤΛ6-Π6Λ), για συζήτηση και λήψη Απόφασης στα παρακάτω θέματα 

της ημερήσιας διάταξης: 

 

1. Έγκριση 7ης αναμόρφωσης  Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 2024. 

2. Έγκριση Απολογισμού Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πόρου έτους 2023. 

3. Έγκριση για δωρεάν παραχώρηση δημοτικής αίθουσας για τη στέγαση Δόκιμων 

Αστυνομικών. 

4. Επικαιροποίηση - τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 87/2024 Απόφασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου. 

5. Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για την παράσταση και κατάθεση Προτάσεων κατά 

την μετ’ απόδειξη συζήτηση (μετά την διενέργεια πραγματογνωμοσύνης) ενώπιον 

του Μονομελούς Εφετείου Πειραιώς (Πολιτικό-Τακτική Διαδικασία) της με γενικό 

αριθμό καταθέσεως 8180/2016 και ειδικό αριθμό καταθέσεως 552/2016 Έφεσης 

του Δήμου Πόρου. 

6. Εξέταση αιτήματος εταιρίας DIGEA – ΨΗΦΙΑΚΟΣ ΠΑΡΟΧΟΣ Α.Ε.  περί 

χορήγησης  Δικαιωμάτων Διέλευσης για τη χρήση δημοτικής έκτασης   στη θέση 

Δαρδίτσα,  ιδιοκτησίας του Δήμου Πόρου . 

7. Εξέταση αιτήματος Έγκριση παραχώρησης αποκλειστικής θέσης στάθμευσης 

οχήματος ΑΜΕΑ, επί της Λεωφόρου Διαδόχου Ολυμπιονίκη Κωνσταντίνου, 

αριθμός 20 στον Συνοικισμό Πόρου. 

 

 

Η Πρόεδρος του Δ.Σ. 

Ιωάννα Γρίβα 
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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

22ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 24ης-09-2024 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Καλησπέρα σας. Ξεκινά η 22η τακτική συνεδρίαση 

του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου. Να  πάρουμε παρουσίες. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Παρών. 

Πρόεδρος:  Κύριος κ. Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος:  Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Παρούσα. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Μάνεσης απουσιάζει, με έχει  ενημερώσει. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 
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Πρόεδρος:  Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη: 

κα. Κανατσίδη: Προύσα. 

Πρόεδρος:  Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Προύσα. 

Πρόεδρος:  Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών.  

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος:  Έχουμε την απαιτούμενη απαρτία για να ξεκινήσουμε. 

 Παρών και ο Δήμαρχος (Γεώργιος Κουτουζής).  

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

Πρόεδρος:  Δήμαρχε,  έχετε ανακοινώσεις; 

Δήμαρχος: Ναι, ναι. Μία ανακοίνωση να κάνω. Καλησπέρα σας. Στα πλαίσια της 

αντιμετώπισης του επικείμενου σχεδιασμού για την δημιουργία των ΠΟΑΥ και της 

αντιμετώπισης για το δικό μας νησί, ενημερωνόμαστε συνεχώς με στοιχεία από 

διάφορους φορείς, από έρευνες και από κάποιες κινηματογραφήσεις,  οι οποίες έχουν 

βγει στο διαδίκτυο και υπάρχουν σε διάφορα links και περιγράφουν τις νέες 

καταστάσεις που υπάρχουν, στη θέση Μπίστι κυρίως και στην Πυρκαλί. Έχουμε 

λάβει, έχω λάβει την απόφαση, την επόμενη Δευτέρα, μετά από ραντεβού που έχω 

κλείσει, θα μεταβώ στον Εισαγγελέα Περιβάλλοντος και θα υποβάλλουμε μήνυση,  

εναντίον της ρύπανσης στην οποία έχει προκληθεί και της αντιμετώπισης που πρέπει 
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να τύχει αυτή και την αποκατάσταση και την αναχαίτιση,  από τις αρμόδιες υπηρεσίες.  

Αυτό, σε σχέση με αυτό. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώσατε; 

Δήμαρχος: Ναι, ναι. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη, έχετε κάτι να ανακοινώσετε, να τοποθετηθείτε; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. Δεν έχω κάποια δική μου ανακοίνωση. Απλώς θέλω να 

ρωτήσω, μιας που, εφόσον θίχτηκε πάλι το θέμα των ιχθυοτροφείων. Για την ΠΟΑΥ 

θα γίνει κάποια ενέργεια; Για την ΠΟΑΥ. Γιατί  είναι να εκδοθεί το προεδρικό διάταγμα 

της ΠΟΑΥ. Για αυτό θα κάνετε κάποια ενέργεια; Δεν έχετε κάνει μέχρι τώρα αυτό είναι 

σίγουρο, είναι ξεκάθαρο. Θα κάνετε κάτι; 

Δήμαρχος: Ακούστε, ακούστε. Έχουμε κάνει πάρα πολλές ενέργειες, ανακοινώσαμε.   

Τώρα το δεύτερο θέμα… 

κ. Δημητριάδης:  Ποιές είναι αυτές, οι πάρα πολλές;  Πείτε μία. 

Δήμαρχος: Τις έχουμε αναρτήσει,  κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Δεν είχε καμία για την ΠΟΑΥ, ήταν για άλλα θέματα. Όπως αυτό 

που είπατε τώρα. Για την ΠΟΑΥ λέω. 

Δήμαρχος: Ακούστε. Και το δεύτερο, εκτός ημερησίας  θέμα, έχει σχέση με αυτό. Θα 

το πούμε και το εκτός ημερησίας. 

κ. Δημητριάδης: Θα το πούμε. 

Δήμαρχος: Έχουμε πραγματοποιήσει, όπως σας είπα, συνάντηση στο Υπουργείο  

Περιβάλλοντος. Συνάντηση με τον Γενικό Γραμματέα Περιβάλλοντος, κύριο 

Μπακογιάννη, ο οποίος,  αυτός υπογράφει τις ΠΟΑΥ. Εμείς είμαστε σε διαρκή επαφή, 

του προσκομίζουμε νέα στοιχεία. Δεν έχει προχωρήσει η δική μας ΠΟΑΥ. Ενώ 

απεναντίας, η ΠΟΑΥ  στα Διαπόντια Νησιά έχει υπογραφεί.  

κ. Δημητριάδης: Εδώ και ενάμιση χρόνο. Λέτε αυτά που έλεγα εγώ πέρυσι. 

Δήμαρχος: Ναι. Η δική μας, δεν έχει γίνει τίποτα ακόμα. Και… 
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κ. Δημητριάδης: Είναι η κατάσταση που σας παραδώσαμε. Έτσι ήτανε. Από τότε 

και μετά τι κάνατε, ρωτάω. 

Δήμαρχος: Από τότε, αυτά όλα που σας έχω πει. Αυτά που έχουμε αναρτήσει και 

αυτά που σας λέω τώρα. Πάω, προσωπικά εγώ, στα Υπουργεία. Τι άλλο να κάνω; 

κ. Δημητριάδης: Μία επίσημη  ενέργεια, μία επιστολή, ένα δελτίο τύπου… 

Δήμαρχος: Μα έχουμε κάνει … 

κ. Δημητριάδης: Μία επιστολή προς την κυβέρνηση,  ένα ψήφισμα… 

Δήμαρχος:… Δεν έχουμε κάνει επιστολή στην κυβέρνηση; Δεν σας τα έχουμε δώσει; 

κ. Δημητριάδης: Όχι, όχι. 

Δήμαρχος: Σας τα έχουμε δώσει. 

κ. Δημητριάδης: Δεν  μας έχετε δώσει τίποτα.  

Δήμαρχος: Τα έχουμε ανεβάσει. Και επιστολή στην κυβέρνηση και στα Υπουργεία 

έχουμε κάνει. Θα σας τα … Άμα θέλετε, θα σας τα δώσουμε. 

κ. Δημητριάδης:  Άμα τα έχετε κάνει, πείτε τα. Γιατί δεν τα έχετε πει. 

Δήμαρχος: Έχουμε κάνει επιστολή σε όλα. Στο Υπουργείο Περιβάλλοντος, στον 

Υπουργό, στον Υφυπουργό, στον Γενικό Γραμματέα, στον κύριο Μπακογιάννη. 

Έχουμε κάνει στον Πρωθυπουργό, στο γραφείο Πρωθυπουργού, παντού. Με όλα τα 

στοιχεία που έχουμε συλλέξει, τους τα έχουμε δώσει. Ακούστε. Εκτός ότι τους τα 

έχουμε δώσει, έχω πάει και στον Υπουργό Περιβάλλοντος και στο Γενικό Γραμματέα, 

ο οποίος είναι αρμόδιος για τις ΠΟΑΥ, έχουμε συναντηθεί. Κι εκτός αυτού, έχουμε 

συνεννοηθεί και θα έρθει, να το μάθει και ο κόσμος, το επόμενο διάστημα, στους 

ειδικούς χωροταξικούς σχεδιασμούς. Η θέση Πυρκαλί, θα χωροθετηθεί τουριστικό 

καταφύγιο, χώρος τουριστικού καταφυγίου. Το οποίο, θα παρεμποδίζει για 

επικείμενες ενέργειες  ΠΟΑΥ. Συν αυτό που θα πούμε, το εκτός ημερησίας, το οποίο 

έχει ειδικό χωροταξικό σχεδιασμό για τον τουρισμό.  Όλα αυτά υπάρχουν σε έγγραφα,  

πακέτο, τα οποία έχουν διαβιβαστεί, σε όλα τα Υπουργεία και τις Γενικές Γραμματείες,  

που σας έχω πει. Εκτός προσωπικές επαφές, από αυτές που έχουμε και είμαστε σε 

καλό δρόμο.  
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κ. Δημητριάδης:  Να πάρω το λόγο;   

Πρόεδρος:  Βεβαίως.   

κ. Δημητριάδης: Πρώτη φορά λέτε σήμερα, ότι έχει σταλεί επιστολή δική σας, του 

Δήμου, στις μέρες τις  δικές σας, προς τον Πρωθυπουργό… 

Δήμαρχος: Μιλάτε σοβαρά τώρα; 

κ. Δημητριάδης:… και τους αρμόδιους Υπουργούς. Ναι, βέβαια. Και στο δελτίο 

τύπου που βγάλατε δεν το λέτε. Είπατε, ότι έχετε κάνει… 

Δήμαρχος: Τα λέμε κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Δεν τα λέτε. 

Δήμαρχος: Τα λέμε. 

κ. Δημητριάδης: Ε τώρα, κάποιος που… στο γραφείο να τα ξέρει… 

Δήμαρχος:  Θέλετε να τα φέρουμε… να τα φέρω τα έγγραφα τώρα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι. Αλλά κάθε φορά… 

Δήμαρχος: Τα κρύβουμε δηλαδή; 

κ. Δημητριάδης:… κάθε φορά που ρωτάω και δεν τα έχετε πει, σκεφτείτε και δείτε 

μετά τα δελτία τύπου σας και  τι έχετε πει σε άλλες τέτοιες,  αντίστοιχες ανακοινώσεις,  

που κυρίως εγώ σας ρωτάω. Δεν έχετε πει ποτέ, ότι έχετε στείλει μία επίσημη 

επιστολή.  Δεν λέω για τις επαφές που κάνετε, που το έχετε πει πρόσφατα, σε ένα 

τελευταίο  Συμβούλιο.   

Δήμαρχος:  Επίσημες  επιστολές,  Κύριε Δημητριάδη,  σε όλα. Στο υπουργείο,  στον 

Πρωθυπουργό, στον Γενικό Γραμματέα και στον άλλον Γενικό Γραμματέα 

Περιβάλλοντος,  σε όλους.   

κ. Δημητριάδης:  Δεν τα έχετε πει λοιπόν.  Ωραία,  καλό είναι, τώρα λοιπόν, που σας 

ρωτάω και το λέτε.  Εγώ, έχω γράψει κιόλας και σε δικές μου ανακοινώσεις και λέω,  

δεν έχει κάνει τίποτα,  καμία ενέργεια. Και σε αυτό δεν έχετε απαντήσει. Άρα λοιπόν,  

τώρα, είναι μία ευκαιρία να πείτε ότι, το έχετε κάνει, εξαιτίας της ερώτησης μου. 
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Δήμαρχος: Μπορεί, να μην θέλετε να τα καταλάβετε ή να μην σας… 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη. 

Δήμαρχος: Τα έχουμε πει, τα έχουμε ανακοινώσει, είναι γραμμένα στο Δημαρχείο. 

Μπορώ να σας τα βγάλουμε και σήμερα, πάλι αν θέλετε. 

κ. Δημητριάδης: Ναι θέλω, αν μπορείτε να μας τα φέρετε… 

Δήμαρχος: Βεβαίως,  α σας τα βγάλουμε. 

κ. Δημητριάδης: Όχι σήμερα. Εντάξει,  φέρτε τα, κοινοποιήστε τα, αύριο … 

Δήμαρχος: Βεβαίως. 

κ. Δημητριάδης: Στείλτε τα μας με ένα  email. 

Πρόεδρος: Κανονικά θα πρέπει να κάνετε αίτηση. 

κ. Δημητριάδης: Το ξέρω.  

Δήμαρχος: Και σήμερα έκανα επαφές …  

Πρόεδρος: Έτσι λέγατε και στο παρελθόν, έτσι λέγατε. 

κ. Δημητριάδης:… είναι δυνατόν…; 

Δήμαρχος: Οι  επαφές  οι προσωπικές που γίνονται…          

κ. Δημητριάδης:…έλεγα εγώ έτσι;   

Δήμαρχος:… όλα με έγγραφα, που γίνονται, είναι η μία μεριά. Η άλλη μεριά, οι 

προσωπικές επαφές, όταν το λες και την άλλη στιγμή το διασπείρεις, μπορεί να κάνεις 

και ζημιά. Οι προσωπικές επαφές μετράνε πάρα πολύ. Και θέλω να σας πω ότι 

είμαστε σε καλό δρόμο. 

κ. Δημητριάδης: Μακάρι.  

Πρόεδρος: Υπάρχει κάτι άλλο, που θα θέλατε να πείτε, κάποιος; 

κα Ροή: Να ρωτήσω κι εγώ κάτι; 

Πρόεδρος: Ναι, κυρία Ροή. 
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κα Ροή: Βασικά, την κυρία Ελένη, θέλω να ρωτήσω.  Εδώ, τα κολωνάκια που 

μπήκανε, απαγορεύεται να σταθμεύουν τα αυτοκίνητα,  έτσι δεν είναι;  

κα Κουτουζή: Ναι. 

Δήμαρχος: Ναι, ναι. 

κα Ροή: Εάν θα έρθει της αιμοδοσίας το αυτοκίνητο, που είναι η πρίζα εδώ από κάτω. 

Επειδή το έχω ζήσει το…  που θα πάει;  

κα Κουτουζή: Θα την βρούμε την άκρη. 

Δήμαρχος: Ναι. Όχι,  να απαντήσω; Να σας απαντήσω; 

κα Ροή: Ναι, όχι απλά… με τρώει λιγάκι. 

Δήμαρχος: Ακούστε. Ο ένας λόγος που βάλαμε τα κολωνάκια στο περίοπτο αυτό 

κτίριο, ας είναι ακόμα μη επισκευασμένο και βαμμένο, είναι ότι πρέπει να έχουμε 

καθαρό το καλύτερο μας κτήριο μπροστά. Να μην το βομβαρδίζουν λαμαρίνες,  

φορτηγά, αμάξια και παντός είδους σιδερικό. Και το δεύτερο είναι, όταν έρθει η 

αιμοδοσία, να μπορούμε, να είναι κενός ο χώρος και να αφαιρέσουμε δύο-τρία 

κολωνάκια. Στις 2  Οκτωβρίου, θα έρθει και για τέσσερις μέρες γιατροί και στις 6 

Οκτωβρίου,  από το Χαμόγελο του Παιδιού,  να κάνουν εξετάσεις, σε όλα τα παιδιά. 

κα Ρόη: Εγώ ρώτησα, γιατί είναι η πρίζα από κάτω και έρχονται οι άνθρωποι το 

απόγευμα και είναι ψυγείο αυτό. Εντάξει. 

Δήμαρχος: Και το Χαμόγελο του Παιδιού εδώ θα έρθει, θα είναι ανοιχτός ο χώρος 

και καθαρός, για να γίνουν αυτές οι δουλειές.  

κα Ροή:  Εντάξει,  ευχαριστώ. 

κ. Δημητριάδης: Κυρία Πρόεδρε. 

Πρόεδρος: Ορίστε. 

κ. Δημητριάδης: Μιας που θίχτηκε το θέμα. Δεν απαγορεύεται η στάθμευση εδώ,  

απ΄ έξω. Έχουν μπει κάποια κολωνάκια. Κακώς, χωρίς να απαγορεύεται η 

στάθμευση.  Αν θέλετε να απαγορεύεται η στάθμευση,  πρέπει να γίνει μία διαδικασία. 

Δεν έχει γίνει, για να είμαστε και… να ξέρουμε και τι λέμε. 
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Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη…  

κ. Δημητριάδης: Δηλαδή, αν παρκάρει κανείς εδώ κάτω, επιτρέπετε. 

Δήμαρχος: Κύριε Δημητριάδη…  

κ. Δημητριάδης: Βέβαια,  επειδή είναι το κολωνάκι εκεί  παράνομα,  ο άλλος που θα 

παρκάρει, θα μπει, σχεδόν, μέσα στη μέση του δρόμου. Άρα, λογικά δεν παρκάρουν, 

γιατί δεν χωράνε. Αλλά,  είναι μία αυθαιρεσία, δεν είναι … 

Δήμαρχος: Ωραία, σε αυτή τη φάση, δεν υπάρχει μέσα στην κανονιστική πράξη. Στην 

καινούργια θα περιγραφεί. Και αυτό το κτίριο θα μείνει κενό, για να είναι καθαρό…  

κ. Δημητριάδης:  Ωραία, αλλά μέχρι τότε αυτό θα είναι… 

Δήμαρχος: … και θα φαίνεται. Και για τις χρήσεις που θέλουμε.  

κ. Δημητριάδης:  Καλό είναι… 

Δήμαρχος: Αλλά να σας πω και κάτι άλλο. Και η κανονιστική να γίνει, επειδή τις 

κανονιστικές και την υπόθεση του παρκαρίσματος την παραβιάζουν όλοι και εμείς δεν 

θέλουμε να κυνηγάμε με αστυνομίες.  Πάλι κάτι θα πρέπει να μπει, όταν και δια νόμου,  

για να το προστατέψουμε. 

κ. Δημητριάδης: Εγώ δεν λέω να μην μπει. Εκεί που απαγορεύεται, να μπει. Να 

μπουν κολωνάκια, να υπάρχουν, εκεί που απαγορεύεται. Αλλά όταν δεν 

απαγορεύεται… 

Δήμαρχος: Μπορεί,  όχι τέτοιου τύπου κολωνάκια.  Κάτι άλλο να μπει, το οποίο να 

παρεμποδίζει το παρκάρισμα. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, απλώς λέω ότι, οι κυκλοφοριακές ρυθμίσεις, δεν 

θεσμοθετούνται  επειδή πας και βάζεις το κολωνάκι. Είδατε ότι τα έγραψα κιόλας. Και 

δεν είναι μόνο αυτό. Έχετε κάνει και πολλά άλλα τέτοια, τα οποία βάλαμε μια ταμπέλα 

και βγήκε ρύθμιση. Δεν είναι έτσι. Είναι επικίνδυνο  αυτό που κάνετε  και τελείως 

αυθαίρετο. Αλλά… εν πάση περιπτώσει… 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:  Δεν έχω να πω κάτι άλλο. 



14 
 

ΘΕΜΑ 1ο Ε.Η.Δ.: ΕΓΚΡΙΣΗ ΤΟΥ ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝΤΟΣ ΓΙΑ ΤΟ ΝΕΟ 

ΕΙΔΙΚΟ ΧΩΡΟΤΑΞΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ 

Πρόεδρος:   Υπάρχει ένα θέμα εκτός ημερησίας, σας το στείλαμε σήμερα το πρωί.  

Σχετικά με τη διαβούλευση, επί του νέου ειδικού χωροταξικού πλαισίου για τον 

τουρισμό και ειδικές παρατηρήσεις,  που πρέπει να δώσει ο Δήμος Πόρου. Πριν πάμε 

στην ουσία του θέματος,  πρέπει να ψηφίσουμε το κατεπείγον. Οπότε,  θα κάνω μόνο 

μια εισαγωγή, σχετικά με το κατεπείγον, για να ψηφίσουμε το κατεπείγον. Και μετά 

θα προχωρήσουμε στην εισήγηση, που θα την κάνει ο Δήμαρχος.  

Το κατεπείγον,  έγκειται στο γεγονός ότι,  το νέο χωροταξικό πλαίσιο για τον τουρισμό 

έχει τεθεί σε δημόσια διαβούλευση,  η οποία λήγει αύριο 25 Σεπτεμβρίου.  Επομένως, 

πρέπει να περάσει το θέμα σήμερα,  για να μπορέσουμε μέχρι αύριο να το στείλουμε.  

Υπάρχει κάποιο ερώτημα σχετικά με αυτό;   

Ναι,  κυρία Κανατσίδη. 

κα Κανατσίδη:  Λήγει αύριο η προθεσμία.  Από πότε το έχετε στα χέρια σας;  

Δήμαρχος: Ορίστε; 

κα Κανατσίδη: Από πότε το έχετε στα χέρια σας;  

Δήμαρχος: Το έχουμε περίπου ένα μήνα. 

κα Κανατσίδη: Και γιατί δεν το φέρατε νωρίτερα; 

Δήμαρχος: Γιατί όλο αυτό το μήνα είχαμε επαφές, πάλι με αυτούς που κάνουν… 

τους ειδικούς…  σχεδιασμούς.   Σχεδιάζαμε πως θα το θέσουμε και τι θα κάνουμε. 

Και σήμερα,  έχουμε αυτή την εισήγηση, την εμπεριστατωμένη. Η οποία δεν είναι μία 

απλή εισήγηση. Του τουρισμού το χωροταξικό,  είναι ο προπομπός … 

κα Κανατσίδη: Ναι, αλλά αν είχαμε κάποια άλλη άποψη, κάποια πρόταση, θα 

μπορούσαμε να την εκφράσουμε σε μία  μέρα; 

Δήμαρχος: Ακούστε, αν υπάρχει κάποια άλλη άποψη…  

κα Κανατσίδη: Που ήρθε η εισήγηση, το μεσημέρι; 
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Δήμαρχος: Ακούστε, το περίμενα αυτό. 

κα Κανατσίδη: Ε.. αφού το περιμένατε, γιατί δεν το προβλέπατε; 

Δήμαρχος: Ακούστε, το γνωστό, αυτό που γίνεται πάντα. 

κα Κανατσίδη: Γιατί δεν το προβλέπατε; 

Δήμαρχος: Αν θέλατε, το ένα πράγμα είναι ότι μπορούμε να το συζητήσουμε τώρα 

εδώ. Και μπορεί και να τροποποιήσουμε κάποια πράγματα, αν τα κρίνουμε σωστά. 

κα Κανατσίδη: Εσείς το είχατε ένα μήνα και το σκεφτόσασταν κι εμείς θέλετε σε τρεις 

ώρες να έχουμε άποψη; Και… 

Πρόεδρος: Κοιτάχτε… 

κα Κανατσίδη: Και να καταθέσουμε άποψη; Είναι δίκαιο αυτό; Είναι δημοκρατικό; 

Πρόεδρος: Η διαβούλευση είναι δημόσια… 

κα Κανατσίδη: Είναι διαυγές; 

Δήμαρχος: Ακούστε, η διαβούλευση  είναι δημόσια, είσαστε αντιπολίτευση…  

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Δήμαρχος:… μπορείτε να έχετε βρει κι εσείς και μπορείτε να κάνετε κι εσείς… 

κα Κανατσίδη: Α…, να ψάχνουμε να βρίσκουμε τι έχουμε να σκεφτούμε, να 

συζητήσουμε, να ψάχνουμε να το βρίσκουμε. 

Δήμαρχος:  Μπορείτε κι εσείς να κάνετε παρέμβαση ακόμα και στο…      

κα Κανατσίδη: Εντάξει, ευχαριστώ. Ευχαριστώ. 

Δήμαρχος:… όπως ο κάθε  ιδιώτης και φορέας. 

κα Κανατσίδη: Ευχαριστώ. 

Πρόεδρος: Αυτό είναι δεδομένο όμως. Ή σαν παράταξη.  

Δήμαρχος: Και σαν φορέας, σαν οτιδήποτε. 

Πρόεδρος: Σαν φορέας,  μπορείτε να μπείτε στην διαβούλευση… 
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Δήμαρχος:… σαν οποιοσδήποτε,  μπορεί να κάνει ο καθένας  

Πρόεδρος:… και μπορείτε να καταθέσετε τις παρατηρήσεις σας, αν δεν συμφωνείτε 

με τις παρατηρήσεις, εισήγηση, που έχει κάνει η δημοτική αρχή. Μπορείτε να μπείτε 

και να κάνετε τις δικές σας. 

Δήμαρχος: Και στο φινάλε, στο κάτω κάτω, αν συμφωνείτε το ψηφίζετε. Αν δεν 

συμφωνείτε δεν το ψηφίζετε και παρεμβαίνετε  επί προσωπικού. 

κα Κανατσίδη: Πολύ απλό, πάρα πολύ απλό. 

κα Καραμάνη:  Από 3 Ιουλίου το έχετε ή από ένα μήνα τώρα; Γιατί εδώ λέει 3 Ιουλίου. 

Δήμαρχος: Δεν θυμάμαι ακριβώς την ημέρα, την οποία αναρτήθηκε. Δεν μας ήρθε 

εμάς στον Δήμο, αναρτήθηκε στα μέσα.  

 

………………. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο διάφοροι Δημοτικοί 

Σύμβουλοι. Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………………..  

κα Κανατσίδη: Εγώ νιώθω  ότι μας  αποκλείετε κύριε Δήμαρχε, μας αποκλείετε. Μας 

αποκλείεται από πολύ σοβαρά για το Δήμο, μας αποκλείεται με αυτό τον τρόπο. 

Δήμαρχος: Εμείς σας αποκλείουμε; 

Πρόεδρος:  Είχατε παρατηρήσεις,  επί της ουσίας,  στη εισήγηση;   

κα Κανατσίδη:  Δεν έχω χρόνο να το σκεφτώ.   

Δήμαρχος:  Το έχετε δει πριν καιρό, εσείς, αυτό; Γιατί κι εμείς, το βρήκαμε στα μέσα, 

έτσι;  

κα Καραμάνη: Δηλαδή δεν έχει ειδοποιηθεί ο Δήμος; 

Δήμαρχος: Όχι, να έρθει αλληλογραφία στο Δήμο, πρωτόκολλο, δεν έχει έρθει, όχι.  

Πρόεδρος:  Ωραία. Πάμε να ψηφίσουμε. 
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κ. Δημητριάδης: Να πάρω κι εγώ το λόγο; 

Πρόεδρος:  Ναι, ναι. Παρακαλώ.  

κ. Δημητριάδης: Είναι η δεύτερη φορά συνεχόμενη και πολλοστή γενικότερα,  που 

το… που κάνετε αυτό. Δηλαδή, σε ένα συμβούλιο που έχουμε εδώ,  με πολλά θέματα,  

φέρνετε ένα θέμα, το οποίο είναι τελείως γνωστό,  ήταν γνωστό προ πολλού σε σας 

και όχι μόνο.  Και εγώ ας πούμε το ήξερα, από 3  Ιουλίου περίπου, που βγήκε αυτή 

η ανακοίνωση κάπου, όποιος βλέπει, λίγο διαβάζει στο ίντερνετ, λίγο ειδήσεις,  κάπου 

βλέπει ότι έχει βγει σε διαβούλευση το ειδικό χωροταξικό του τουρισμού. Εσείς 

αποφασίζετε λοιπόν σήμερα, να το φέρετε σήμερα, που η προθεσμία τελειώνει αύριο.   

Εντάξει,  φυσικά και είναι πλέον κατεπείγον,  φυσικά και θα το ψηφίσουμε,  δεν μπορώ 

να πούμε ότι δεν είναι κατεπείγον ή να το καταψηφίσουμε.  Αλλά θέλω να θυμίσω ότι 

αυτό το έχετε πάρει, το έχετε τακτική πλέον, δεν… 

Πρόεδρος: Με συγχωρείτε σε αυτό. Να επέμβω. Στις είκοσι δύο τακτικές 

συνεδριάσεις, έχουν έρθει ή δύο ή τρεις, εκτός ημερησίας θέματα. 

κ. Δημητριάδης: Ορίστε; 

Πρόεδρος: Στις είκοσι δύο συνεδριάσεις, που έχουμε κάνει τακτικές, εκτός ημερησίας 

θέματα, έχουν έρθει σε δύο ή τρεις φορές.   

κ. Δημητριάδης: Την προηγούμενη… 

Πρόεδρος: Οπότε, πως λέτε ότι αυτό το κάνουμε κατά κόρον; Για να καταλάβω.  

κ. Δημητριάδης: Βάλτε και τις  κατεπείγουσες,  που πάλι φαίνεται σαν κατεπείγον… 

Πρόεδρος: Η κατεπείγουσα, ήταν το μόνο  θέμα, που ήταν για την επιτροπή,  να πάει 

ο άνθρωπος ή όχι στο Παρίσι. 

κ. Δημητριάδης:  Ήτανε σε μία έκθεση, που ξέραμε ότι πρέπει να πάει… 

Πρόεδρος: Αυτό, τέλος. Δεν υπήρχε άλλη κατεπείγον. Δεν υπήρχε άλλη 

κατεπείγουσα. 

κ. Δημητριάδης:  Φέρατε κατεπείγον… 

Πρόεδρος: Δεν υπήρχε άλλη κατεπείγουσα. 
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κ. Δημητριάδης: Φέρατε στην ίδια… 

Πρόεδρος: Δεν συζητάμε αυτό κυρία Κανατσίδη τώρα. Δεν υπήρχε άλλη 

κατεπείγουσα. 

κ. Δημητριάδης:… φέρατε το θέμα που έχουμε μετά εδώ, για τους  αστυνομικούς … 

Πρόεδρος: Ναι, αλλά σας λέω μην λέτε ότι γίνεται κατά κόρον. Όχι, ναι ακριβώς αυτό.  

Στους αστυνομικούς, συγνώμη, στους αστυνομικούς … 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος:… ακριβώς την ίδια παρατήρηση μου έκανε η κυρία Κανατσίδη, την 

προηγούμενη φορά, γιατί δεν το έφερα στην κατεπείγουσα. Και της απάντησα 

ακριβώς αυτό.  

κ. Δημητριάδης:  Στην πρώτη, το φέρατε. 

Πρόεδρος:  Ναι, το έφερα, που δεν ήταν  κατεπείγουσα. Τακτική ήταν.   

κ. Δημητριάδης: Σωστά, σωστά. Ωραία… 

Πρόεδρος: Η πρώτη, που δεν είχαμε απαρτία. Και το απέσυρα, γιατί της είπα 

ακριβώς αυτή την παρατήρηση. Ότι αν το έβαζα, θα με κρίνατε ότι δεν είναι 

κατεπείγον. Λοιπόν… 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Γιατί έχετε, γιατί είναι μία ενέργεια, που έχει γίνει από την 

πλευράς  Δήμου, εδώ και τόσους μήνες. Και ξαφνικά, το φέρνουμε σαν να είναι 

κατεπείγον.  

Πρόεδρος: Δεν λέω για το συγκεκριμένο, αλλά μην λέτε ότι γίνεται κατά κόρον.   

κ. Δημητριάδης: Για την έκθεση που ήταν κατεπείγον λοιπόν, γιατί εγώ είχα στο 

μυαλό μου την έκθεση. Κι έχω  στο μυαλό μου την τελευταία φορά, που ήμασταν πάλι 

εδώ σε συμβούλιο φέρατε εκτός ημερησίας διάταξης να παραχωρήσουμε, να 

καθορίσουμε παραχωρούμενο χώρο για την έκθεση για τις γουρούνες, εδώ στο νέο 

λιμάνι. Κάτι που ίσχυε εδώ και τρία… και τρεις  μήνες. Γιατί έχει ξεκινήσει από την 

αρχή του καλοκαιριού και έχετε δώσει το  ελεύθερο. Και ξαφνικά, μας το φέρνετε εκτός 

ημερησίας διάταξης, λες και ήταν κάτι ουρανοκατέβατο. Είναι ακριβώς το ίδιο και 

κάνετε και σήμερα, δεν είναι ουρανοκατέβατο. Θέλατε να την τελευταία μέρα να το 
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συζητήσουμε; Ας το είχατε βάλει στην πρόσκληση, πέντε μέρες νωρίτερα, από την 

προηγούμενη Παρασκευή, να είχατε στείλε και δύο συνδέσμους, επισυναπτόμενο το 

σχέδιο επί του οποίου θα γνωμοδοτήσουμε. Όποιος ήθελε να έβγαζε τα μάτια του 

πέντε μέρες… 

Πρόεδρος: Ωραία, εντάξει. 

κ. Δημητριάδης:… να διαμορφώσει μια άποψη.  Εδώ δεν το κάνατε έτσι. Και είναι 

επίτηδες ότι δεν το κάνατε έτσι. Δεν μπορεί να είναι κατά λάθος. Δεν μπορεί να είναι 

κατά λάθος. Έτσι. Αποφασίσατε ξανά, να το φέρνετε τελευταία στιγμή. Μας ήρθε το 

πρωί, στις 11 η ώρα, το θέμα και έπρεπε ότι προλάβουμε, να δούμε μετά. Τέλος 

πάντων, θα πω για την ουσία. Δεν θα πω για την ουσία τώρα.  

Πρόεδρος: Να ψηφίσουμε λίγο.  

κ. Δημητριάδης: Για το κατεπείγον, θα πούμε ναι. 

Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε,  επί του κατεπείγοντος.   

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος κ. Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μάνεσης; 
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κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης; Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος κ. Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα το κατεπείγον.   

 

ΘΕΜΑ 2ο Ε.Η.Δ.: ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗ ΕΠΙ ΤΟΥ ΝΕΟΥ ΕΙΔΙΚΟΥ 

ΧΩΡΟΤΑΞΙΚΟΥ ΠΛΑΙΣΙΟΥ ΓΙΑ ΤΟΝ ΤΟΥΡΙΣΜΟ ΚΑΙ ΕΙΔΙΚΕΣ 

ΠΑΡΑΤΗΡΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΠΟΡΟΥ 

Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε την εισήγηση.  
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Δήμαρχος: Η εισήγηση που έχει πραγματοποιηθεί, σε συνεργασία με φορείς και που 

λειτουργούν και σε τέτοιες περιπτώσεις και σε θέματα γενικών χωροταξικών 

σχεδιασμών είναι η εξής:   

Θέμα:  Διαβούλευση επί του νέου ειδικού χωροταξικού πλαισίου για τον τουρισμό και 

ειδικές παρατηρήσεις για το Δήμο Πόρου.  

Το νέο ειδικό χωροταξικό πλαίσιο για τον τουρισμό,  το οποίο έχει τεθεί σε δημόσια 

διαβούλευση από το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας, από τις 3 Ιουλίου 

2024, προσδιορίζει στρατηγικές κατευθύνσεις και ρυθμίσεις, για τις τουριστική 

ανάπτυξη σε όλη την επικράτεια.  Κύριος στόχος του νέου πλαισίου είναι η καθιέρωση  

μακροπρόθεσμων και μεσοπρόθεσμων στόχων, για τη χωρική διάρθρωση του 

τουριστικού τομέα, με όρους βιωσιμότητας, ισορροπημένης ανάπτυξης και 

προστασίας του περιβάλλοντος.   

Σύμφωνα με το νέο ειδικό χωροταξικό πλαίσιο, ο Δήμος Πόρου κατατάσσεται στις 

ανεπτυγμένες περιοχές Β, που είναι περιοχές με έντονη τουριστική ανάπτυξη,  κυρίως 

λόγω τουριστικού χαρακτήρα και του νησιωτικού τμήματος.   

Αυτό βγαίνει και είμαστε στη μπλε περιοχή, επειδή υπολογίζουν τα τετραγωνικά 

χιλιόμετρα με τον πληθυσμό και βγαίνει ένας συντελεστής, ο οποίος σε κατατάσσει 

ανάλογα σε αναπτυσσόμενη ή αναπτυγμένη περιοχή.   

Ωστόσο, θα θέλαμε να επισημάνουμε δύο σημαντικά σημεία,  που πρέπει να ληφθούν 

υπ’ όψιν, στη διαμόρφωση του πλαισίου για το Δήμο μας.   

Πρώτον,  ο χαρακτηρισμός του χερσαίου τμήματος του Δήμου Πόρου.  Είναι γνωστό 

ότι ο Δήμος Πόρου, περιλαμβάνει εκτός το νησιωτικό και το χερσαίο  τμήμα το οποίο 

συνορεύει με το Δήμο Ερμιονίδας.  Στο χερσαίο  αυτό τμήμα, ο χαρακτηρισμός του 

ως ανεπτυγμένη περιοχή Β,  είναι λανθασμένος καθώς η τουριστική ανάπτυξη, είναι  

σαφώς χαμηλότερη σε σχέση με το νησιωτικό τμήμα.   

Προτείνουμε λοιπόν, την αναθεώρηση του χαρακτηρισμού του χερσαίου τμήματος σε  

αναπτυσσόμενη περιοχή Γ, όπως ισχύει και  για το γειτονικό Δήμο Ερμιονίδας, με τον  

οποίο το χερσαίο τμήμα του Πόρου έχει κοινά χαρακτηριστικά και αναπτυξιακές 

δυνατότητες. 
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Η αλλαγή αυτή,  θα επιτρέψει την προώθηση μέτρων ενίσχυσης της ήπιας τουριστικής 

ανάπτυξης, που είναι περισσότερο συμβατή με την υφιστάμενη δομή και της 

αναπτυξιακές ανάγκες της περιοχής, μέσω του ειδικού πολεοδομικού σχεδίου. Το 

μεγάλο σχέδιο,  που είναι το επόμενο. 

Δεύτερον και σημαντικότερο,  είναι η επίλυση συγκρούσεων σε άλλες χρήσης γης.  Ο 

νέος σχεδιασμός στοχεύει, στην επίλυση συγκρούσεων μεταξύ τουριστικών και 

άλλων  χρήσεων γης. Όπως η  βιομηχανία,  οι ΑΠΕ  και οι υδατοκαλλιέργειες.  Για το 

Δήμο Πόρου οι  εξής συγκρούσεις είναι ιδιαίτερης  σημασίας.   

Πρώτον, τουρισμός και ΑΠΕ. Ο Δήμος Πόρου και κυρίως το νησιωτικό του τμήμα,  

χαρακτηρίζεται από αυξημένη τουριστική ανάπτυξη. Συνεπώς, υποστηρίζουμε την 

κατεύθυνση του νέου ειδικού χωροταξικού πλαισίου, για την ελεγχόμενη 

συγκέντρωση ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, ΑΠΕ, με σκοπό την ισορροπία,  

μεταξύ τουριστικής ανάπτυξης και της προώθησης  βιώσιμων μορφών ενέργειας.   

Ειδικά στο πλαίσιο του έργου Eco Island, που προωθεί την πράσινη ανάπτυξη του 

Πόρου, η χωροθέτηση ΑΠΕ,  πρέπει να γίνεται προσεκτικά,  ώστε να μην επηρεάζεται 

η τουριστική δραστηριότητα,  για το φυσικό τοπίο. 

Δεύτερον και σημαντικότερο, τουρισμός και υδατοκαλλιέργειες.  Προτείνουμε την 

πλήρη αποφυγή νέων μονάδων υδατοκαλλιέργειας, στις περιοχές με ανεπτυγμένη 

τουριστική  δραστηριότητα και στην απομάκρυνση  υφιστάμενων  μονάδων,  όπου 

αυτό είναι εφικτό. 

Η  δημιουργία ενός τουριστικού καταφυγίου σκαφών,  όπως προτείνεται  για το Δήμο 

Πόρου,  δεν μπορεί να συνυπάρχει με μονάδες υδατοκαλλιέργειας,  που επηρεάζουν 

αρνητικά την εικόνα και την προσβασιμότητα των παράκτιων  περιοχών. 

Τρίτον, προτάσεις για ειδικές μορφές τουρισμού. Το νέο χωροταξικό πλαίσιο,  

προβλέπει την ανάπτυξη ειδικών μορφών τουρισμού, οι οποίες θα μπορέσουν  να 

ευνοήσουν το Δήμο Πόρου,  τόσο στο νησιωτικό τμήμα,  όσο και στο χερσαίο  τμήμα.   

Προτείνουμε τη διεύρυνση και προώθηση ήπιων μορφών τουρισμού, κυρίως μέσα 

από οργανωμένο χωρικό σχεδιασμό, όπου εκτιμώνται και περιβαλλοντολογικές  

επιπτώσεις κάθε προτεινόμενου σχεδίου ανάπτυξης. 

Συμπεράσματα και προτάσεις. 
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Πρώτον, ζητάμε την αναθεώρηση τουριστικού, του χαρακτηρισμού του χερσαίου 

τμήματος του Δήμου Πόρου, σε αναπτυγμένη περιοχή Γ, αναπτυσσόμενη περιοχή,  

τροποποίηση ως αναπτυσσόμενη περιοχή Γ, ώστε να αντικατοπτρίζει την 

πραγματικότητα της περιοχής και να ευνοεί στην εφαρμογή κατάλληλων μέτρων 

ενίσχυσης της  ανάπτυξης. 

Δεύτερον,  υποστηρίζουμε την κατεύθυνση του νέου χωροταξικού πλαισίου,  για την 

ελεγχόμενη εγκατάσταση ΑΠΕ, με έμφαση στη διατήρηση της τουριστικής ταυτότητας 

του νησιού.  

Και τρίτον, προτείνουμε την απομάκρυνση των υφιστάμενων μονάδων 

υδατοκαλλιέργειας από τις περιοχές τουριστικού ενδιαφέροντος και την αποφυγή 

νέων χωροθετήσεων,  για  να προστατευτεί η τουριστική ανάπτυξη.   

Υποβολή των περαιτέρω παρατηρήσεων στη δημόσια  διαβούλευση  είναι σημαντική,  

προκειμένου να εξασφαλιστεί, ότι το νέο ειδικό χωροταξικό πλαίσιο θα λαμβάνει 

υπόψη τις ειδικές ανάγκες και ιδιαιτερότητες  στο Δήμο Πόρου,  τόσο στο νησιωτικό,  

όσο και στο χερσαίο τμήμα του.  

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Θα διαβάσω κι εγώ… 

κ. Κανατσίδης: Συγνώμη κυρία Πρόεδρε. Το ακροατήριο κάτω κλείνει τα 

κλιματιστικά, με τη δικαιολογία ότι δεν ακούει. Μπορούμε να τα επαναφέρουμε πάλι 

σε  λειτουργία; 

Πρόεδρος: Ναι, να ανοίξει,  βεβαίως. Κάνει ζέστη εδώ, πολύ.  

……………. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα άτομα από το ακροατήριο και Δημοτικοί 

Σύμβουλοι, σχετικά με την χρήση των κλιματιστικών. 

……………. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Λοιπόν, θα διαβάσω κι εγώ μια εισήγηση, περίπου μία σελίδα, 

επειδή  θα την καταθέσω κιόλας. Οπότε,  θέλω να μην ξεφύγω από το κείμενο.   
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Πρόεδρος: Η εισήγηση λέει παρατηρήσεις επί του θέματος ή…; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ωραία. Όχι, για να ξέρω τι θα δεχτώ. 

κ. Δημητριάδης: Η επιλογή του κυρίου  Δημάρχου, να φέρει,  ένα τόσο  σοβαρό θέμα 

προς συζήτηση, με τη διαδικασία του κατεπείγοντος, την τελευταία ημέρα της 

διαβούλευσης, που έχει ορίσει το αρμόδιο Υπουργείο Περιβάλλοντος δηλαδή και να 

γνωστοποιήσει την εισήγησή του επί αυτού, μόλις λίγες ώρες πριν τη συνεδρίαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου, σήμερα το πρωί, είναι χαρακτηριστική, της μέχρι σήμερα 

πρακτικής του,  σε ό,τι αφορά την αντιμετώπιση όλων των σοβαρών θεμάτων, που 

απασχολούν τον τόπο και ειδικά των χωροταξικών ζητημάτων.  Θυμίζουμε ότι, παρά 

τις συνεχείς υπομνήσεις  μας, η δημοτική αρχή, δεν έχει φέρει υπό συζήτηση το θέμα 

του ειδικού πολεοδομικού σχεδίου, το οποίο το έχετε αναφέρει κιόλας, τώρα στην 

εισήγησή σας. Το οποίο υπονοείται από τις αρχές του έτους, ερήμην των κατοίκων 

και του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου. Και έχει κάνει,  η δημοτική αρχή κι ο Δήμαρχος,  

μόνο εν κρυπτώ συζητήσεις με την ανάδοχο μελετητική εταιρεία. Υποθέτω μάλιστα,  

από ότι κατάλαβα τώρα, ότι η εταιρεία αυτή, ενδεχομένως, έχει βοηθήσει τον 

Δήμαρχο να συντάξει  την εισήγηση,  για το σημερινό θέμα.   

Επίσης για το θέμα της ΠΟΑΥ, δεν έχει γίνει καμία επίσημη ενέργεια προς τα  αρμόδια 

Υπουργεία.  Είναι αυτό που έλεγα πριν.  Κι αν έχει γίνει, ευκαιρία να τη μάθουμε.   

Και όπως δήλωσε ο Δήμαρχος, έχει, το έχει δηλώσει σε προηγούμενο Συμβούλιο, το 

επανέλαβε  και τώρα. Έχει περιοριστεί σε κάποιες πρόσφατες, επίσης εν κρυπτώ 

συναντήσεις, που έκανε με κάποιους αξιωματούχους του Υπουργείου, που δεν 

κατονόμασε. Σήμερα όμως τους κατονόμασε, ότι ήταν ο Υφυπουργός και Γενικός 

Γραμματέας.  Μέχρι τώρα δεν το είχατε πει.  Σήμερα λοιπόν,  για το ειδικό χωροταξικό 

πλαίσιο για τουρισμό,  που είναι κάτι άλλο, δεν είναι το ειδικό πολεοδομικό σχέδιο και 

το οποίο είναι κάτι απολύτως συναφές με τα δύο παραπάνω αντικείμενα. Δηλαδή έχει 

σχέση,  τόσο με το ειδικό πολεοδομικό σχέδιο, όσο και με το ειδικό χωροταξικό 

πλαίσιο των υδατοκαλλιεργειών, που προβλέπει τη δημιουργία ΠΟΑΥ, είναι 

πράγματα αλληλένδετα. Και πάλι ο Δήμαρχος  θέτει,  στο παρά πέντε,  υπ’ όψη του 

Δημοτικού Συμβουλίου,  την εισήγησή του.  Η οποία,  εγώ έχω να σχολιάσω,  ότι δεν 

τη λες και εμπεριστατωμένη, όταν είναι μιάμιση σελίδα εισήγηση. Χωρίς καν να 
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επισυνάψεις και να στείλεις τους Δημοτικούς Συμβούλους, το ίδιο το σχέδιο,  επί του  

οποίου,  πρέπει να γνωμοδοτήσουμε.  Και την περιβαλλοντική μελέτη.  Ή έστω τους 

ηλεκτρονικούς συνδέσμους, ώστε να ψάξουμε μόνοι μας να τα βρούμε αυτά, αν 

είχαμε το χρόνο. Πρόκειται βέβαια, για κείμενα 54 σελίδων και 396 σελίδων 

αντίστοιχα. Τα οποία βρίσκονται στην ιστοσελίδα του Υπουργείου και προφανώς,  

κανείς δεν θα προλάβει να τα διαβάσει,  σε  ένα πρωί.  Συνεπώς, είναι ξεκάθαρο ότι 

η  εισαγωγή του θέματος στο Δημοτικό Συμβούλιο, είναι απολύτως προσχηματική.  

Και η μόνη πραγματική δυνατότητα των Δημοτικών Συμβούλων, εμάς, δηλαδή 

σήμερα,  τώρα,  είναι να εκφράσουμε τη γνώμη μας επί της εισήγησης του Δημάρχου,  

αυτού που προτείνει ο Δήμαρχος. Και όχι επί του ίδιου του σχεδίου. Το οποίο,  

προφανώς και δεν προλάβαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι, να το διαβάσουν. Και δεν 

ξέραμε ότι θα έρθει και σαν θέμα. Δηλαδή, εγώ ας πούμε προσωπικά, από 

ενδιαφέρον,  είχα ρίξει μία ματιά.  Παρένθεση κάνω,  δεν το γράφω εδώ. 

Αλλά,  δεν ήξερα ότι θα πρέπει να γνωμοδοτήσουμε σαν  Δημοτικό Συμβούλιο,  ώστε 

να χρειαστεί να κάνω κάποιες σημειώσεις,  κάποιες παρατηρήσεις.  Αυτό ήταν δική 

σας επιλογή,  να το φέρετε σήμερα.  Και δεν προλάβαμε να κάνουμε παρατηρήσεις 

και να εκφράσουμε γνώμη, επί του σχεδίου. Επί της πρότασης που ακούσαμε,  

λοιπόν,  από εσάς και μόνο επί αυτής και με την επιφύλαξη ότι, όσα καταγράφονται 

σε αυτήν περιληπτικά, για το τι λέει το σχέδιο, είναι ακριβή. Το μόνο που 

προλαβαίνουμε να κάνουμε, είναι να ζητήσουμε κάποιες αναγκαίες, ουσιαστικές 

αλλαγές. Είναι μικρές, σε ότι αφορά το λεκτικό κομμάτι, αλλά είναι πάρα πολύ 

ουσιαστικές. Και παρακαλούμε, να δεχτεί ο Δήμαρχος, να ενσωματωθούν στην 

πρότασή του και εφόσον ενσωματωθούν, να ψηφίσουμε και εμείς και να είναι 

ομόφωνη η απόφαση. 

Δήμαρχος: Να  τις ακούσουμε κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης:  Λοιπόν,  με το σημείο ένα,  που αφορά την αλλαγή,  την πρόταση 

αλλαγής.  Μην κοροϊδευόμαστε, τίποτα από αυτά δεν θα γίνει. Το Υπουργείο δηλαδή,  

δεν πρόκειται να μας λάβει υπ’ όψιν του. Αλλά,  εν πάση περιπτώσει, έχει μεγάλη 

σημασία να έχουμε εκφράσει μία σωστή γνώμη.   

Με το σημείο ένα συμφωνούμε,  δεν έχω κάποια παρατήρηση για το σημείο ένα,  που 

έχει…, που προτείνετε, να ζητήσουμε για το χερσαίο τμήμα, ο χαρακτηρισμός να είναι 



26 
 

αναπτυσσόμενη τουριστικά περιοχή και όχι αναπτυγμένη. Είναι σωστό και δεν νομίζω 

ότι υπάρχει κάποια ανάγκη, για κάποια βελτίωση.   

Στο σημείο δύο, το οποίο αφορά τις ανανεώσιμες πηγές ενέργειας,  να προσθέσουμε 

τη φράση και σε κάθε περίπτωση, όχι  ανεμογεννητριών.   

Πρόεδρος: Διαβάζετε όλη την έκφραση για να… 

κ. Δημητριάδης: Θα το διαβάσω. Επίσης στο τέλος της πρότασης, να αντικατασταθεί 

η φράση «του νησιού», με τη φράση «του Δήμου μας». Και τελικά η πρόταση θα 

διαμορφωθεί ως εξής. Να υποστηρίξουμε την κατεύθυνση, του νέου ειδικού 

χωροταξικού πλαισίου,  για την ελεγχόμενη εγκατάσταση ΑΠΕ και σε κάθε περίπτωση 

όχι ανεμογεννητριών.  Δηλαδή να λέμε ότι, ναι,  ας γίνει ελεγχόμενη εγκατάσταση, να  

επιτρέπεται ελεγχόμενη. Δηλαδή,  αυτό είναι ένα καθεστώς προστασίας, για όλους 

όσους δεν το κατάλαβαν. Δεν λέμε εμείς ότι θέλουμε τις ανεμογεννήτριες. Αλλά, για 

το νησί, να υπάρχει ελεγχόμενη διαδικασία αδειοδότησης ανεμογεννητριών και όχι 

ανεξέλεγκτη. Όπως το πρότεινε ο Δήμαρχος. ΑΠΕ, συγνώμη, ΑΠΕ, όχι 

ανεμογεννητριών.  Συμφωνούμε,  αλλά όχι ανεμογεννητριών.  Εκεί είναι η προσθήκη.  

Δεν ξέρω αν συμφωνείτε κι εσείς.  Δηλαδή… 

Δήμαρχος: Λοιπόν. Το καταλάβαμε. Να το απαντήσω αυτό;   

κ. Δημητριάδης: Απαντήστε, ναι. 

Δήμαρχος: Εγώ… 

(Στο σημείο αυτό και συγκεκριμένα από το 30.26 λεπτό έως το 31.35 λεπτό 

ηχογράφησης,  δεν γίνεται καταγραφή στο ηχητικό αρχείο. Ως εκ τούτου η 

απομαγνητοφώνηση συνεχίζει από το 31.35 λεπτό της ηχογράφησης και μετά). 

κ. Δημητριάδης: Κάπου πρέπει να πούμε κι εμείς τη γνώμη μας. Δηλαδή, σίγουρα 

χρειάζεται… ίσως σχεδιάζεται,  με άλφα γιώτα,  ένα φωτοβολταϊκό  πάρκο ή κάτι με 

ανανεώσιμες πηγές ενέργειας, αλλά δεν φαντάζομαι ότι θα συμφωνούσε κανείς να 

μπουν ανεμογεννήτριες. Άρα καλό είναι να υπάρχει μία αναφορά. Και αν συμφωνείτε 

ότι οι  ίδιες δικλείδες, να μην καταλαμβάνουν όλο το νησί. Γιατί λέγοντας, έτσι όπως 

το διαβάσατε και γράψατε, τη φράση «του νησιού», είναι σαν να λέμε ότι, δεν θέλουμε,  

αυτό, να αφορά και τον υπόλοιπο Δήμο. Και νομίζω ότι,  δεν υπάρχει λόγος  να 

υπάρχει τέτοια διαφοροποίηση.   
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Δήμαρχος: Για πείτε, πως να διαμορφωθεί. Για πείτε, για πείτε το. Για διαβάστε το. 

κ. Δημητριάδης:  Στο σημείο 2 λέει, «του νησιού», το τέλος της πρότασης. Όπως 

λέω εγώ να γίνει, να υποστηρίξουμε την κατεύθυνση του νέου πλαισίου, για την 

ελεγχόμενη εγκατάσταση ΑΠΕ, να προστεθεί η φράση  «και σε κάθε περίπτωση όχι 

ανεμογεννητριών». Συνεχίζω όπως το λέτε, «με έμφαση στη διατήρηση της 

τουριστικής ταυτότητας του Δήμου μας»,  αντί για του νησιού.   

 

Δήμαρχος: Λοιπόν στο 2. Υποστηρίζουμε την κατεύθυνση του νέου ειδικού 

χωροταξικού πλαισίου με την επερχόμενη εγκατάσταση ΑΠΕ, χωρίς 

ανεμογεννήτριες… 

κ. Δημητριάδης:  Και σε κάθε περίπτωση, όχι ανεμογεννητριών. 

Δήμαρχος: Ναι. Με έμφαση, τη διατήρηση της τουριστικής ταυτότητας του νησιού. 

Πρόεδρος: Του Δήμου. 

Δήμαρχος: Του Δήμου. 

κ. Δημητριάδης: Του Δήμου μας. Για να μην υπάρξει παρανόηση… 

Δήμαρχος: Εντάξει, αυτό… 

κ. Δημητριάδης:… ότι δεν θέλουμε αυτό, να υπάρξει και για το χερσαίο τμήμα.  

Δήμαρχος: Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Στο σημείο 3, που είναι για τις ιχθυοκαλλιέργειες, να 

αντικατασταθούν οι ακόλουθες λέξεις, φράσεις. 

Πρώτον, η λέξη “προτείνουμε”  στην αρχή της πρότασης, με την λέξη να  “αξιώσουμε”. 

Δεύτερον, … 

Πρόεδρος:  Εκεί που είναι “προτείνουμε” να λέει “αξιώσουμε”; 

κ. Δημητριάδης: Ναι, το  “προτείνουμε”.  Όταν προτείνεις,  μπορεί να σου πει και ο 

άλλος. Εμείς το αξιώνουμε. Νομίζω ότι,  αυτό είναι που συμφωνούμε μέχρι τώρα.  
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Δήμαρχος: Ακούστε, σε ένα σημείο της αυτής… στις τετρακόσιες  σελίδες που λέτε, 

που την έχουμε  διαβάσει… 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Δήμαρχος: Λέει ότι, σε ανεπτυγμένα νησιά, δηλαδή όπως ο Πόρος, βάση αυτού 

γράψαμε αυτό, ότι «δύναται» να μην εγκατασταθούν ΠΟΑΥ και μονάδες 

ιχθυοκαλλιέργειας. Δεν λέει…, λέει «δύναται», αυτή τη λέξη. Δεν λέει ότι 

απαγορεύεται, αυτό είναι το πονηρό της υπόθεσης. 

κ. Δημητριάδης:  Ναι,  αλλά εμείς,  λέμε τη βούλησή μας. Η βούληση μας  δεν είναι 

ότι…  

Δήμαρχος: Εντάξει, ας το βάλουμε.  Δεν έχουμε  αντίρρηση. 

κ. Δημητριάδης: Εγώ λέω… 

Δήμαρχος: Αντί για  «προτείνουμε»,  τι να βάλουμε είπατε; 

Πρόεδρος: Να «αξιώσουμε». 

κ. Δημητριάδης: Να «αξιώσουμε». Μετά, στη συνέχεια λέμε από τις «περιοχές 

τουριστικού ενδιαφέροντος».  Αυτό πρέπει να αντικατασταθεί από το «σύνολο της 

επικράτειας του Δήμου». Αυτό είναι πάρα πολύ πονηρό σημείο, δεν ξέρω αν έχει γίνει 

συνειδητά. Αλλά, είναι πραγματικά πολύ ουσιαστικό, αυτό το σημείο. Και μετά,  η λέξη 

«αποφυγή», με τη λέξη «απαγόρευση».  Αν αντικατασταθούν,  αν υιοθετηθούν αυτά 

τα τρία, η πρόταση που διαβάσατε θα γίνει ως εξής. Ότι, να  αξιώσουμε την 

απομάκρυνση των υφιστάμενων μονάδων υδατοκαλλιέργειας, από το σύνολο της 

επικράτειας του Δήμου και όχι από τα σημεία τουριστικού ενδιαφέροντος.  Γιατί αυτό 

είναι τρομερά  διφορούμενο.  Θα ‘ρθει ο άλλος και θα σου πει, μα δεν είναι σημείο 

τουριστικού ενδιαφέροντος, ας πούμε, ο βόρειος Πόρος. Ακριβώς αυτό θα σου πει, 

γιατί εγώ τα άκουγα χρόνια αυτά. Και την ανάπτυξη νέων χωροθετήσεων…  και την 

απαγόρευση νέων χωροθετήσεων, για να προστατευτεί η τουριστική ανάπτυξη,  

όπως το λέτε.  Την απαγόρευση… 

Πρόεδρος: Οπότε είπατε, να αξιώσουμε την απομάκρυνση των υφιστάμενων 

μονάδων υδατοκαλλιέργειας, από το σύνολο της επικράτειας του Δήμου και την 

απαγόρευση νέων χωροθετήσεων, για να προστατευθεί η τουριστική ανάπτυξη.  
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κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Σωστά; 

Δήμαρχος: Λοιπόν, μισό λεπτό. Επειδή το θέμα είναι πολύ σοβαρό, όπως 

προείπαμε και δεν είναι της τελευταίας στιγμής. Είμαστε όντως την τελευταία μέρα, 

αλλά έχουμε κάνει πολύ δουλειά. Εγώ θα συμφωνήσω, για να γίνει ομόφωνη η 

ψηφοφορία, να τα αλλάξουμε αυτά. Δεν έχω αντίρρηση. Πάνω στο ίδιο πνεύμα είναι, 

είναι λίγο πιο δυνατά. Εντάξει, νομίζω πως δεν θα στρέψουμε κάποιους απέναντι. 

Και λέω ότι, στο 2 υποστηρίζουμε την κατεύθυνση του νέου ειδικού χωροταξικού 

σχεδίου, για την ενδεχόμενη εγκατάσταση ΑΠΕ, χωρίς ανεμογεννήτριες. 

Πρόεδρος: Σε κάθε περίπτωση… 

Δήμαρχος: Σε κάθε… 

Πρόεδρος: Να το διαβάσουμε λιγάκι  αυτό; 

Δήμαρχος: Ναι, ναι. Να το γράψουμε όμως… 

Πρόεδρος: Ωραία. Θα σας το βγάλω φωτοτυπία.  

κ. Δημητριάδης: Και το ‘χω κι εγώ, θα σας το δώσω. Καλύτερα να σας το δώσω.  

Πρόεδρος:  Το έχω γράψει. Οπότε το 2. Επομένως εσείς δέχεστε αυτή την εισήγηση, 

γίνεται δικιά σας εισήγηση.  

Δήμαρχος: Ναι, ναι. 

Πρόεδρος: Γιατί γίνεται δική σας τώρα αυτή.  

Δήμαρχος: Ναι, ναι.  

Πρόεδρος: Ωραία. Υποστηρίζουμε την κατεύθυνση του νέου ΕΧΠ για την ενδεχόμενη   

εγκατάσταση ΑΠΕ και σε κάθε περίπτωση, όχι ανεμογεννήτριες, με έμφαση στη 

διατήρηση της τουριστικής  ταυτότητας του Δήμου μας.   

κ. Δημητριάδης: Ναι. 
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Πρόεδρος: Και το 3. Να  αξιώσουμε, την απομάκρυνση των υφιστάμενων  μονάδων 

υδατοκαλλιέργειας, από το σύνολο της επικράτειας του Δήμου και την απαγόρευση 

νέων χωροθετήσεων, για να προστατευθεί η τουριστική ανάπτυξη.  

κ. Δημητριάδης: Ναι, ναι. 

Πρόεδρος: Ωραία. Υπάρχει κάποια άλλη παρατήρηση ή να προχωρήσουμε προς 

ψήφιση; Ωραία. Πάμε να ψηφίσουμε. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος κ. Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 



31 
 

κα Κανατσίδη: Λευκό. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα.   

κ. Δημητριάδης: Όχι ομόφωνα. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα1.  Το λευκό είναι ομόφωνα. Ωραία. 

 

ΘΕΜΑ 1ο Η.Δ.: ΕΓΚΡΙΣΗ 7ΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ  ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2024 

Πρόεδρος: Πάμε στα της ημερησίας, θέματα. Πρώτο θέμα, έγκριση έβδομης 

αναμόρφωσης προϋπολογισμού Δήμου Πόρου,  για το 24. Το εισηγείται ο  κύριος κ. 

Κανατσίδης. 

κ. Κανατσίδης:  Πρόκειται για τη έβδομη  αναμόρφωση, του προϋπολογισμού του 

έτους του 2024. Η Οικονομική Υπηρεσία,  εισηγείται προς την Δημοτική Επιτροπή και 

προς εμένα, την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, την έβδομη. Η Δημοτική 

Επιτροπή αποφάσισε, ομόφωνα, να αποδεχτούμε την απόφαση του Υπουργού 

Εσωτερικών, με θέμα την επιχορήγηση Δήμων και Περιφερειών, για την εξόφληση 

απλήρωτων υποχρεώσεων,  που απορρέουν από δικαστικές αποφάσεις και διαταγές 

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 92 και ΑΔΑ: 68Ν8ΩΞΝ-ΩΚΣ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/68%CE%9D8%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A9%CE%9A%CE%A3
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πληρωμής. Να αποδεχτούμε τα χρήματα που μας έδωσαν, για τα voucher τον 

παιδικών σταθμών. Και ένα τρίτο θέμα, κάνουμε μία αναμόρφωση,  για να καλύψουμε 

διάφορες ανάγκες της Οικονομικής Υπηρεσίας. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήματα;  Ωραία. Πάμε προς ψήφιση. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ομόφωνα το πρώτο θέμα2. 

 

ΘΕΜΑ 2ο Η.Δ.: ΕΓΚΡΙΣΗ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΛΙΜΕΝΙΚΟΥ 

ΤΑΜΕΙΟΥ ΠΟΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2023 

Πρόεδρος: Δεύτερο. Έγκριση απολογισμού Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πόρου, 

για το 2023. Το εισηγείται ο κύριος Μουτζουβής. 

κ. Μουτζουβής: Ναι, καλησπέρα σας. Πρόκειται για την απόφαση, την έγκριση  του 

απολογισμού του 2023,  από το Διοικητικό  συμβούλιο του Λιμενικού Ταμείου Πόρου. 

Κατόπιν εισηγήσεως, του ταμία του Δήμου, έγινε η αποδοχή και η έγκριση του 

απολογισμού του έτους,  του  2023. Υποβάλλεται αρμοδίως από τον ταμία και μετά 

κατόπιν προς το Δημοτικό Συμβούλιο και στην Πρόεδρο, στο Δήμαρχο, για την 

έγκριση του. Δεν ξέρω, αν θέλετε να σας αναφέρω τα οικονομικά στοιχεία. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν απορίες;   

κ. Μουτζουβής: Είναι κάτι που γίνεται παγίως και κάθε έτος. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν απορίες; Πάμε να ψηφίσουμε. 

                                            
2 Το εν λόγω θέμα έλαβε αριθμό 93/2024 και ΑΔΑ: ΨΗΜ1ΩΞΝ-ΑΨ3   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%97%CE%9C1%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%91%CE%A83
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Πρόεδρος: Ιωάννα Γρίβα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το δεύτερο3. 

 

ΘΕΜΑ 3ο Η.Δ.: ΕΓΚΡΙΣΗ ΓΙΑ ΔΩΡΕΑΝ ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΑΙΘΟΥΣΑΣ ΓΙΑ ΤΗ ΣΤΕΓΑΣΗ ΔΟΚΙΜΩΝ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΩΝ 

Πρόεδρος: Τρίτο θέμα. Έγκριση για δωρεάν παραχώρηση δημοτικής αίθουσας για 

τη στέγαση  δοκίμων αστυνομικών. Το εισηγείται ο  Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Είναι ένα θέμα, το οποίο είχε συζητηθεί περίπου πριν 2 μήνες, για δύο 

αίθουσες που είχαν παραχωρηθεί. Η μία σε δύο αστυνομικούς και η  άλλη σε δύο 

γιατρούς. Οι δύο γιατροί  έχουν ήδη φύγει, για αυτό και δεν την ψηφίζουμε σήμερα.  

Το έχουμε φέρει άλλες δύο φορές και για κάποιους τεχνικούς λόγους, μία δεν έγινε 

συμβούλιο, αναβλήθηκε, την άλλη, για ποιο λόγο δεν θυμάμαι. Και τώρα, επειδή 

είχαμε πει κατόπιν εισήγησης της αντιπολίτευσης, να τα περνάμε Δημοτικό 

Συμβούλιο αυτά, το φέρνουμε για να ικανοποιηθεί και αυτό το αίτημα. Και να το 

κάνουμε και εμείς, όπως το κάνανε και η προηγούμενη δημοτική αρχή, διαμέσου 

Δημοτικού Συμβουλίου.  Έτσι,  εισηγούμαστε την έγκριση της δωρεάν παραχώρησης,  

μιας δημοτικής αίθουσας στο κτίριο Ρόζενμπεργκ, προκειμένου να φιλοξενηθούν δύο 

δημοτικοί  αστυνομικοί, έως τις  17 Οκτωβρίου  2024. 

Πρόεδρος: Απορίες σχετικά με αυτό; 

κ. Δημητριάδης: Όχι απορίες, δύο διευκρινίσεις και για τη θέση τη δική μας και για 

το ιστορικό της υπόθεσης. Δεν έχουμε καμία παραξενιά, δεν είναι αίτημά μας. Το 

αίτημά  μας είναι  να τηρείται ο νόμος, να γίνονται  σωστά τα πράγματα. Και αν μην 

τα επαναλάβω, ότι οι δημοτικοί χώροι, δεν μπορεί να διατίθενται  έτσι στο μιλητό. 

Χρειάζονται αποφάσεις Δημοτικού Συμβουλίου. Για το λόγο αυτό λοιπόν, επειδή το 

                                            
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 94/2024 και ΑΔΑ: Ρ4ΔΛΩΞΝ-ΗΣ9   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A14%CE%94%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%A39
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κάνατε, έστω και με καθυστέρηση και είναι καλό ότι, από την κουβέντα αυτή, 

καταλήγουμε να γίνει μια σωστή διαδικασία,  θα το ψηφίσουμε. Και παρότι επί της 

ουσίας, εγώ θα είχα κάποια σχόλια να κάνω, δεν θέλω να τα κάνω, δεν χρειάζεται. 

Θα το ψηφίσουμε.  

Πρόεδρος: Ωραία, πάμε να ψηφίσουμε.  

κ. Δημητριάδης: Και ένα μικρό σχόλιο, δεν ήτανε γι’ αυτό. Οι άνθρωποι ήταν 

εκπαιδευόμενοι. 

Καλό είναι, γιατί κι εσείς μας τα εξηγήσατε αυτά. Στεγάσατε και κάποιους γιατρούς,  

χωρίς απόφαση. Τελείωσε η στέγαση τους, δεν ήταν γιατροί, ήταν εκπαιδευόμενοι 

γιατροί. 

Πρόεδρος: Εκπαιδευόμενοι γιατροί. 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει, ωραία.  

Πρόεδρος:  Πάμε να ψηφίσουμε.  

κ. Δημητριάδης: Να ακριβολογούμε. Ξέρετε, γιατί  περιμένει και ο κόσμος το γιατρό 

του πεντάλεπτου και μη νομίζουμε  ότι ήταν αυτό. 

Πρόεδρος: Ιωάννα Γρίβα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 
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κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το τρίτο4. 

 

ΘΕΜΑ 4ο Η.Δ.: ΕΠΙΚΑΙΡΟΠΟΙΗΣΗ - ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΤΗΣ ΥΠ’ 

ΑΡΙΘΜΟ 87/2024 ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

                                            
4 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 95/2024 και  ΑΔΑ: ΨΝΗΛΩΞΝ-ΓΤΟ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9D%CE%97%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%93%CE%A4%CE%9F
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Πρόεδρος: Τέταρτο. Επικαιροποίηση - τροποποίησης της  υπ’ αριθμό  87, του ‘24,  

απόφασης  του Δημοτικού Συμβουλίου.  Έχει να κάνει με μία επιτροπή καταστροφής 

υλικού. Το εισηγείται ο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι, είναι μία διαχρονική επιτροπή, η οποία αποφασίζει για τα … ναι, την 

έχουν περάσει. Και τώρα η τροποποίηση αυτή τώρα, που έγκειται; 

Πρόεδρος: Απλά βάζουμε και τα οχήματα, να μπορούν να καταστρέφουμε και τα 

οχήματα. 

Δήμαρχος: Ναι, ναι είναι επειδή πρέπει να καταστρέψουμε κάποια οχήματα. Πρέπει 

στην επιτροπή αυτή, στην αρμοδιότητα της  να βάλουμε κι αυτό. Να αποφασίζει … 

Πρόεδρος: Αυτή είναι η αλλαγή η μοναδική. Υπάρχουν ερωτήματα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε. 

Πρόεδρος: Ιωάννα Γρίβα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 
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κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το τέταρτο5. 

 

ΘΕΜΑ 5ο Η.Δ.: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ 

ΠΑΡΑΣΤΑΣΗ ΚΑΙ ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΠΡΟΤΑΣΕΩΝ ΚΑΤΑ ΤΗΝ ΜΕΤ’ 

ΑΠΟΔΕΙΞΗ ΣΥΖΗΤΗΣΗ (ΜΕΤΑ ΤΗΝ ΔΙΕΝΕΡΓΕΙΑ 

ΠΡΑΓΜΑΤΟΓΝΩΜΟΣΥΝΗΣ) ΕΝΩΠΙΟΝ ΤΟΥ ΜΟΝΟΜΕΛΟΥΣ 

ΕΦΕΤΕΙΟΥ ΠΕΙΡΑΙΩΣ (ΠΟΛΙΤΙΚΟ-ΤΑΚΤΙΚΗ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑ) ΤΗΣ ΜΕ 

                                            
5 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 96/2024 και ΑΔΑ: 6ΙΜΣΩΞΝ-ΛΨΙ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%99%CE%9C%CE%A3%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9B%CE%A8%CE%99
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ΓΕΝΙΚΟ ΑΡΙΘΜΟ ΚΑΤΑΘΕΣΕΩΣ 8180/2016 ΚΑΙ ΕΙΔΙΚΟ ΑΡΙΘΜΟ 

ΚΑΤΑΘΕΣΕΩΣ 552/2016 ΕΦΕΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

 

Πρόεδρος: Πέμπτο. Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για την παράσταση και  

κατάθεση προτάσεων, κατά της μεθ’ απόδειξη συζήτησης, με τη διενέργεια 

πραγματογνωμοσύνης ενώπιον του Μονομελούς Εφετείου Πειραιώς. Πολιτικό - 

τακτική διαδικασία με γενικό αριθμό καταθέσεως τάδε και ειδικό αριθμό καταθέσεως 

τάδε,  έφεσης του Δήμου Πόρου. Το εισηγείται  ο Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Ναι. Στις 10 Οκτωβρίου συζητείται η υπόθεση με το δημοτικό κτήμα στο 

Ασκέλι. Είναι η γνωστή αντιδικία με την Αθανασίου, Δεληκωνσταντή κτλ. Και εμείς,  

αναθέτουμε τώρα σε δικηγόρο, στον κύριο Χρυσοφώτη, ο οποίος έχει πάρει ειδικό 

και μελετά την υπόθεση, να μας εκπροσωπήσει σε αυτήν την περίπτωση. Και 

εισηγούμαστε τον καθορισμό της αμοιβής του, προκειμένου να παρασταθεί και να 

καταθέσει προτάσεις.   

Πρόεδρος: Έχει περάσει από Δημοτική Επιτροπή. 

Δήμαρχος:  Έχει περάσει από Δημοτική Επιτροπή... 

κα Κανατσίδη: Που είναι το ύψος της αμοιβής; 

Δήμαρχος: 1088 € συν ΦΠΑ.  

κα Κανατσίδη: Κύριε Γκιων θα το ψηφίσετε; Αυτό; 

κ. Γκιων: Ορίστε; 

κα Κανατσίδη: Θα το ψηφίσετε αυτό; 

κ. Γκιων: Ναι. 

κα Κανατσίδη: Τόσες φορές μας είχατε κατηγορήσει, ότι δίνουμε πολλά λεφτά σε 

δικηγόρους. Θα το ψηφίσετε; 1088 € ; 

κ. Γκιων: Κυρία Κανατσίδη, προικίσαμε την κυρία Παπαδοπούλου, 50.000€ είχε 

πάρει. Δεν θα διαμαρτυρόμουν; 
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Πρόεδρος: Λοιπόν, να σας πω κάτι. Πρώτον, δεν πήρε κανείς το λόγο. 

…………………. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα ο Δήμαρχος, η Πρόεδρος ο κ. Δημητριάδης, η 

κα Κανατσίδη και ο κ. Γκιων.  Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση. 

………………… 

κ. Γκιων: Να σας φέρω αθροιστικά, πόσα έχουμε δώσει στην κυρία Παπαδοπούλου; 

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων, σας παρακαλώ.  

……………….. 

Και σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα ο κ. Γκιων, ο κ. Δημητριάδης, η κα 

Κανατσίδη και η Πρόεδρος, προσπαθεί να τους επαναφέρει στην  τάξη. Είναι αδύνατη 

η απομαγνητοφώνηση.  

………………. 

 

Πρόεδρος: Συζητάμε για την συγκεκριμένη αμοιβή, για την συγκεκριμένη υπόθεση.  

Αν έχετε αντιρρήσεις μην το ψηφίσετε.  Δεν λέω… Γενικά μιλάω.  

Δήμαρχος: Μπορώ να πω κάτι; Αν μπορώ να πω. 

Πρόεδρος: Ορίστε. 

Δήμαρχος: Κοιτάξτε. Κυρία Κανατσίδη, εγώ νομίζω πως  δεν είναι σωστό αυτό που 

κάνατε, επίθεση επί προσωπικού. Ξεφεύγετε από την ουσία και βγάζετε ένα μένος 

επί προσωπικού. Είναι λάθος. Γιατί; Η συγκεκριμένη περίπτωση, κοιτώντας εγώ όλη 

τη δικογραφία που είναι μεγάλη, γιατί η προηγούμενη δημοτική αρχή… 

κα Κανατσίδη: Την ξέρω καλά την δικογραφία. 

Δήμαρχος: Ακούστε, επειδή την ξέρετε και είχανε μπει δικηγόροι επί των δικηγόρων, 

δεν είχε γίνει τίποτα. Απεναντίας κοιμόνται  600.000€,  που είχε βγάλει… 

κα Κανατσίδη: Κύριε… 
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Δήμαρχος: Ακούστε… 

κα Κανατσίδη: Κύριε Κουτουζή, την υπόθεση την ξέρω καλά. 

Πρόεδρος: Να τελειώσει κυρία Κανατσίδη και θα σας δώσω το λόγο μετά.  

κα Κανατσίδη: Μα την ξέρω καλά την υπόθεση.  

Πρόεδρος: Ναι, δεν σας… υπάρχουν άνθρωποι που δεν την ξέρουν. 

Δήμαρχος:… και από ένα οικόπεδο του Δήμου, δωρητήριο, το οποίο είναι δέκα 

στρέμματα,  έχει μείνει τίποτα; Κι από αυτό θέλουν να φάνε κι άλλο. 

κα Κανατσίδη: Και ποιός  φταίει γι’ αυτό; 

Δήμαρχος: Ποιός φταίει; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Δήμαρχος: Εγώ δεν λέω ότι φταίτε εσείς εννέα χρόνια. 

κα Κανατσίδη: Ποιός φταίει; 

Δήμαρχος: Φταίνε όλοι. 

κα Κανατσίδη: Α… όλοι. 

Δήμαρχος: Προσπαθούμε να το βάλουμε στον ίσιο δρόμο. 

κ. Δημητριάδης: Είναι στα δικαστήρια. Τι… 

Δήμαρχος: Ναι, είναι στα δικαστήρια… 

κ. Δημητριάδης: Τι βάζετε στον ίσιο δρόμο; 

Δήμαρχος:… και κρίναμε, να μην το αφήσουμε να το λεηλατούν το ακίνητο αυτό, 

που κοιμούνται και τα  600.000€  και  να βάλουμε ένα δικηγόρο που θεωρούμε σωστό 

και ξέρει την υπόθεση. Συνεργαζόμενοι, ακόμα και με τον κύριο Αλιφέρη, τον κύριο 

δικηγόρο, αυτόν που έχει εμπειρία επί του θέματος, να βρούμε άκρη, να το 

ξεκαθαρίσουμε, να το χρησιμοποιήσουμε.  

κα Κανατσίδη: Κύριε Κουτουζή, συμφωνώ ότι πρέπει να γίνουν αυτές οι ενέργειες… 
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Δήμαρχος: Κι εσείς λέτε… Ακούστε… 

Πρόεδρος: Να τελειώσει και θα μιλήσετε. 

κα Κανατσίδη: Οι ενέργειες αυτές πρέπει να γίνουν, να γίνουν… 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη… να τελειώσει… 

κα Κανατσίδη: Αλλά είναι πολύ υψηλή η αμοιβή. 

Δήμαρχος: 1000 €; 

κα Κανατσίδη: Ξέρω από αμοιβές δικηγόρων. 1088 € είναι πολλά λεφτά. 

Δήμαρχος: Για ένα ακίνητο μέσα στο Ασκέλι…; 

κα Κανατσίδη Πόσο είναι; 1080 €; 

κ. Παπαχρήστου: 1080 €. 

Δήμαρχος: Για ένα ακίνητο μέσα στο Ασκέλι, που από δέκα στρέμματα, έχει μείνει 

ούτε πέντε, το έχουν λεηλατήσει και θέλουμε να το ξεκαθαρίσουμε. Προσπαθούμε. 

Είναι πολλά 1000 €;  Μετά από είκοσι χρόνια; 

κα Κανατσίδη: Μία παράσταση είναι κύριε Κουτουζή. 

Δήμαρχος: Ωραία, ε.. να μην το βάλουμε τότε, να μην το ψηφίσετε.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη, να μην το ψηφίσετε. 

Δήμαρχος: Να μην βάλουμε δικηγόρο. 

Πρόεδρος: Ωραία, προχωράμε. 

κ. Δημητριάδης: Μπορώ να πάρω το λόγο; 

Πρόεδρος: Ναι, ναι. Το λόγο έχει ο κύριος Δημητριάδης. Λίγο να συγκεντρωθούμε.  

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Λοιπόν, η ευθύνη του πως διατίθενται τα χρήματα του 

Δήμου, ποιες είναι οι αμοιβές που συνεννοείται ο Δήμος με τους δικηγόρους και όχι 

μόνο, με τον κάθε αντισυμβαλλόμενο, είτε είναι εργολάβος, είτε είναι οτιδήποτε και 

είναι απευθείας ανάθεση εννοώ. Η ευθύνη για αυτά λοιπόν, είναι αποκλειστικά της 

δημοτικής αρχής,  έτσι,  όπως ήτανε και εμάς εννέα χρόνια. Τώρα,  που μετράει και 
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βλέπει κανείς τη σοβαρότητα του καθενός και κοιτάζω και τον κύριο Γκιων, αφού 

άνοιξε αυτή η κουβέντα και τον κύριο Δήμαρχο και που μπαίνουμε στη σφαίρα του 

ποιος κοροϊδεύει ποιον, είναι στο αν έχει κανείς σταθερές στάσεις και θέσεις. Λοιπόν,  

εμείς όταν ήμασταν δημοτική αρχή και φέρναμε αμοιβές για δικηγόρους, τα λόγια που 

είπε ο κύριος Κουτουζής, λίγο πολύ και εγώ τα ίδια έλεγα. Για να εξηγήσω ότι, δεν 

μπορεί να αρνείστε και σε σας τα έλεγα τότε,  συγκεκριμένα,  όχι μόνο στον κύριο 

Γκιων, γιατί κι εσείς φέρνατε αντιρρήσεις,  σε τέτοιες αμοιβές. Και έλεγα, πρόκειται για 

περιουσία του Δήμου, πρόκειται για ακριβά οικόπεδα και για ακίνητα, που χρειάζεται 

πραγματικά να είναι μεγάλοι αγώνες δικαστικοί και κρατάνε χρόνια. Το να δώσεις…  

Πρόεδρος:… όμως,  γιατί  μπήκαμε σε αυτή τη συζήτηση του παρελθόντος. Έχουμε 

ένα θέμα, να το συζητήσουμε, να το προχωρήσουμε. 

κ. Δημητριάδης: Κυρία Πρόεδρε, αν με διακόπτετε κι εσείς, τι θα κάνουν οι άλλοι; 

Πρόεδρος: Κάνουμε, ιστορική αναδρομή όμως τώρα. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, θα κάνω ότι θέλω. Αφήστε με να τελειώσω. 

Πρόεδρος: Δεν θα κάνουμε ιστορική αναδρομή. 

κ. Δημητριάδης: Αφήστε με να τελειώσω. 

Πρόεδρος: Ωραία, έχετε  τριάντα δευτερόλεπτα. 

κ. Δημητριάδης: Έλεγα τα ίδια και εξηγούσα. Και μετά εσείς, ο κύριος Κουτουζής σε 

κάποιες περιπτώσεις και επανειλημμένα ο κύριος Γκιων, ο οποίος μάλιστα,  το έντυνε 

και με ιδεολογικά θέματα και διάφορα άλλα, καταψηφίζατε την αμοιβή. Σήμερα 

λοιπόν, έχετε έρθει στη δική μας θέση και προτείνετε. Κι εσείς κύριε Γκιων θα 

ψηφίσετε κιόλας. Εμείς λοιπόν, η σταθερή θέση η δική μας είναι ότι, θα ψηφίσουμε κι 

εμείς… 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:… γιατί έτσι πρέπει να κάνουν οι σοβαροί εκπρόσωποι μιας 

κοινωνίας… 

Πρόεδρος: Χαίρομαι.  

κ. Δημητριάδης:… και οι σοβαροί Δημοτικοί Σύμβουλοι. Και να μην αλλάζουν… 
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Πρόεδρος: Βλέπετε όμως ότι, βάζετε χαρακτηρισμούς; 

κ. Δημητριάδης: Μη με διακόπτετε. 

Πρόεδρος: Βάζετε χαρακτηρισμούς όμως. 

κ. Δημητριάδης:… αναλόγως με το αν είναι στη δημοτική αρχή ή στην 

αντιπολίτευση. 

Πρόεδρος: Κάνετε χαρακτηρισμούς. Δεν είναι σωστό. 

κ. Δημητριάδης: Ποιόν χαρακτηρισμό έκανα; 

Πρόεδρος: Το σοβαρός ή μη σοβαρός δεν είστε εσείς για να το κρίνετε. 

κ. Δημητριάδης: Σοβαρά τώρα; Ενώ τον Δήμαρχο, δεν τον ακούτε. 

Πρόεδρος:  Κύριε Δημητριάδη, σας παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: Τον Δήμαρχο δεν τον ακούτε που κάνει  συνέχεια,  μας κάνει… 

Πρόεδρος: Δηλαδή είμαι, θέλετε να πείτε… 

κ. Δημητριάδης:… μαθήματα ηθικής. 

Πρόεδρος:… ότι γενικώς είμαι άδικη και δεν τηρώ τις ισορροπίες; 

κ. Δημητριάδης: Ορίστε; 

Πρόεδρος: Είμαι άδικη και δεν τηρώ τις ισορροπίες; 

κ. Δημητριάδης: Ε.. σίγουρα  είστε λίγο μεροληπτική. Όταν επανειλημμένα, πριν λίγο 

ο κύριος Κουτουζής…  

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:… έκανε μάθημα στην κυρία Κανατσίδη. Την άλλη φορά της έλεγε  

τι είναι η ευγένεια. 

Πρόεδρος: Τι της είπε; Της είπε τι συνέβει.  

κ. Δημητριάδης: Ενώ αυτά δεν σας πειράζουν. 

Πρόεδρος: Της είπε να μην κάνει προσωπική… 
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κ. Δημητριάδης: Εγώ δεν ξέρω καν τι είπα, τι σας ενόχλησε και με έχετε διακόψει 

και τόσες φορές. 

Πρόεδρος: Σοβαροί, σοβαροί. Το «σοβαροί».  Το «σοβαροί», δεν είναι ωραίο. 

κ. Δημητριάδης: Σιγά  κυρία Πρόεδρε, τι λέτε τώρα. Ε… άμα δεν μπορούμε να… 

Πρόεδρος:  Κύριε Γκιων. 

κ. Δημητριάδης:… μην τρελαθούμε.  

κ. Γκιων: Επειδή είναι επί προσωπικού… 

κ. Δημητριάδης: Αν δεν μπορούμε να λέμε την λέξη «είμαστε σοβαροί»  ή τη λέξη 

«γκάφα» εδώ μέσα… 

κ. Γκιων: Ο κύριος Δημητριάδης… 

Πρόεδρος: Εντάξει, ωραία.  

κ. Δημητριάδης:…  μην τρελαθούμε τελείως.   

κ. Γκιων:  Ο κύριος Δημητριάδης δεν σέβεται ότι μου δώσατε το λόγο και συνεχίζει 

το… 

κ. Δημητριάδης: Δεν έχω τελειώσει… 

κ. Γκιων:… παραλήρημά του. 

Πρόεδρος: Τελείωσε ο χρόνος. 

κ. Γκιων: Εσείς δεν θα τελειώσετε ποτέ.  

Πρόεδρος: Κύριε Γκιων. 

κ. Γκιων: Αυτό είναι σίγουρο… 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κι εσείς…   

κ. Γκιων:… το λόγο, μόνο που… 

Πρόεδρος: Ένα λεπτό για να προχωρήσουμε. 
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κ. Γκιων:…μονοπωλείτε του συμβουλίου. Εγώ απαντώ επί προσωπικού, γιατί με 

θίγει το θέμα. Εγώ φώναζα και έλεγα τότε να πάρουμε νομικό στο Δήμο. Εμείς 

πήραμε νομικό σύμβουλο στο Δήμο, ο οποίος μας καθοδηγεί και μας δίνει 

κατευθύνσεις σε ποιους συγκεκριμένους δικηγόρους θα πάμε. Η προηγούμενη 

δημοτική αρχή… γελάτε, γελάτε με τα χάλια σας, συνεχίστε. 

Πρόεδρος: Ε…,  κύριε Γκιων… 

κ. Γκιων: Σας παρακαλώ… 

Πρόεδρος:  Εγώ σας παρακαλώ, μόλις έκανα παρατήρηση στον κύριο Δημητριάδη. 

Να προσέχουμε λίγο τις εκφράσεις μας. Λοιπόν. 

κ. Γκιων: Κάντε μία  παρατήρηση και σε μένα. 

Πρόεδρος: Να σας κάνω.  

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Λοιπόν. 

κ. Γκιων: Διαφωνούσα τότε, γιατί τα χρήματα δινόντουσαν σε συγκεκριμένους 

δικηγόρους. Ας κάνουν ένα γκάλοπ, ας ανατρέξουν στις προηγούμενες υποθέσεις και 

θα δούνε ότι συγκεκριμένοι δικηγόροι παίρναν τα χρήματα. 

Πρόεδρος: Ωραία.  

κ. Γκιων: Και η συγκεκριμένη κυρία Παπαδοπούλου έπαιρνε τις περισσότερες  

υποθέσεις και του Δημοτικού Συμβουλίου, εδώ και του Δήμου και του Λιμενικού 

Ταμείου. 

Πρόεδρος: Ωραία. Πάμε να ψηφίσουμε. 

κ. Δημητριάδης: Όχι  κι εγώ θέλω το λόγο τώρα… 

Πρόεδρος: Έχετε δευτερολογήσει  δύο φορές. Έχετε ήδη μιλήσει δύο φορές. 

κ. Δημητριάδης: Επί προσωπικού, κυρία Πρόεδρε συγγνώμη. 

Πρόεδρος: Δεν είναι επί προσωπικού.  

κ. Δημητριάδης: Τι να κάνω τώρα.  
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Πρόεδρος: Δεν είναι επί προσωπικού.  

κ. Δημητριάδης: Βεβαίως είναι επί προσωπικού. 

Πρόεδρος: Δεκαπέντε δευτερόλεπτα. 

κ. Δημητριάδης: Καταρχήν δεν πήρατε νομικό σύμβουλο που λέγατε. Πήρατε, η 

ειδική συνεργάτης Δημάρχου είναι νομικός και είναι καλό αυτό. Δεύτερον. Όπως θα 

καταλάβατε, αυτά που έλεγα τότε  ότι και να υπήρχε νομικός δεν μπορεί να υπογράφει 

τα  δικόγραφα. Πάλι πας στην αγορά και αναθέτεις σε δικηγόρους. Τρίτο. Υποθέτω 

ότι κι εσείς ο ίδιος στα προσωπικά σας έχετε δικηγόρους που εμπιστεύεστε. Και σαν 

Αντιδήμαρχος το ίδιο και ο Δήμαρχος το ίδιο από τη θέση που βρίσκεται σήμερα. Και 

τελικά το ίδιο θα κάνετε κι εσείς και ήδη το κάνετε. Ότι έχετε συγκεκριμένους 

δικηγόρους που εμπιστεύεστε και σε αυτούς τα αναθέτετε. Αλίμονο αν έρθει ο 

οποιοσδήποτε και να απαιτήσει να έχετε ποικιλία δικηγόρων και να παίρνετε αυτούς 

που … 

Πρόεδρος: Δεν θα το συνεχίσουμε κύριε Γκιων. 

κ. Δημητριάδης:… που δεν εμπιστεύεστε. 

Πρόεδρος: Πάμε να ψηφίσουμε. 

κ. Γκιων: Ένα… 

Πρόεδρος:  Όχι, όχι τελείωσε.  

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

κ. Γκιων:… να φέρω εγώ το δικηγόρο μου μέσα στο Δήμο. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι.  

Πρόεδρος: Όλο αυτό για… 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας:  Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι.  

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ομόφωνα και το πέμπτο6. 

 

                                            
6 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 97/2024 και ΑΔΑ: 6Ζ4ΟΩΞΝ-ΗΡ2   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%964%CE%9F%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%A12
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ΘΕΜΑ 6ο Η.Δ.: ΕΞΕΤΑΣΗ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ ΕΤΑΙΡΙΑΣ DIGEA – 

ΨΗΦΙΑΚΟΣ ΠΑΡΟΧΟΣ Α.Ε. ΠΕΡΙ ΧΟΡΗΓΗΣΗΣ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΩΝ 

ΔΙΕΛΕΥΣΗΣ ΓΙΑ ΤΗ ΧΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΚΤΑΣΗΣ ΣΤΗ ΘΕΣΗ 

ΔΑΡΔΙΤΣΑ ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

Πρόεδρος: Έκτο. Εξέταση αιτήματος εταιρείας DIGEA, ψηφιακός πάροχος Α.Ε, περί 

χορήγηση δικαιωμάτων διέλευσης, για τη χρήση δημοτικής έκτασης, στη θέση 

Βαρδίτσα, ιδιοκτησίας του Δήμου Πόρου. Το εισηγείται ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Υπάρχει από το 2015, μία δεκαετή μίσθωση. Από το ‘15 έγινε η μίσθωση 

στην εταιρεία DIGEA, ψηφιακός πάροχος για την αναμετάδοση των σημάτων των 

ψηφιακού σήματος για τις τηλεοράσεις.  Είναι πάνω στην Αδέρα,  είναι ένας οικίσκος 

ο οποίος ήταν πυρασφάλειας και μετά μετατράπηκε σε αναμεταδότη των σημάτων 

των εταιρειών τότε  και το είχαμε παραχωρήσει για δέκα  χρόνια. Τώρα,  αιτήθηκε 

πάλι η εταιρεία για άλλα δέκα χρόνια. Εμείς, η μόνη διαφορά είναι ότι, τώρα από το 

νόμο, πρέπει να δώσουνε κάποιο μικρό, σχεδόν τίποτα, αλλά αντίτιμο, βάση 

νομοθεσίας,  το οποίον ένα αρχικό ποσό 246.11€ και ανά  έτος 1,94€, έτσι προκύπτει 

από τη νομοθεσία.  Η προηγούμενη δεκαετία ήτανε δωρεάν. Το μόνο όφελος που 

νομίζω, απ’  τη νέα εισήγηση που έχει κάνει η  Τεχνική Υπηρεσία είναι ότι, στα 

τοπογραφικά που θα δείτε, τα καινούργια, λέει ότι, η περιοχή πεντακόσια  

τετραγωνικά που παραχωρούμε, ανήκει στο Δήμο Πόρου.  Ενώ, το προηγούμενο 

τοπογραφικό,  που είχε κατατεθεί,  ήτανε Δήμος Ερμιονίδας και τα λοιπά. Είναι μια 

περιοχή αμφισβητούμενη, η οποία εμείς τώρα έχουμε αναθέσει σε τεχνικό γραφείο 

του κυρίου Χούντα να τοπογραφήσει. Είναι οι ανεμογεννήτριες και είναι επίμαχο 

σημείο. Και με αυτή την ευκαιρία κάναμε και αυτή την  τροποποίηση. 

Πρόεδρος:  Υπάρχουν; Ορίστε κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Ο χώρος, το οικόπεδο που είναι η ανεμογεννήτριες είναι 

τελειωμένο,  έχει αποδειχθεί ότι είναι στο Δήμο Πόρου. Έχουμε κάνει ενέργειες,  από 

την εποχή που ήσασταν στην πρώτη σας θητεία Αντιδήμαρχος, στην δημοτική μας 

αρχή και είναι τελειωμένο από τότε, ότι είναι στο Δήμο Πόρου. Και από τότε μας 

δίνουν και τα ανταποδοτικά οι ανεμογεννήτριες. Μέχρι τότε τα δίναν στο Δήμο 

Τροιζηνίας  Μεθάνων.  Δεν είναι κάτι καινούργιο αυτό που λέτε. Εκτός και αν υπάρχει 

κάτι άλλο. 
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Δήμαρχος: Δεν είναι τελειωμένο  κύριε Δημητριάδη, δεν είναι.  

κ. Δημητριάδης: Για τις ανεμογεννήτριες  είναι. Ψάξτε να το βρείτε, είναι τελειωμένο. 

Το αναγνώρισε και η Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας και μας δίνει τα χρήματα εδώ και 

πάρα πολλά χρόνια.  

Δήμαρχος: Για πόσες ανεμογεννήτριες; 

κ. Δημητριάδης: Για όσες είναι στη δική μας επικράτεια. 

Δήμαρχος: Εμείς προσπαθούμε να μπουν και οι τέσσερις πρώτες. Τοπογραφεί 

τώρα διακόσια στρέμματα το τεχνικό γραφείο του κυρίου Χούντα, το οποίο θα 

αποδείξει με τα αποτελέσματα του ότι  αυτές οι κλίσεις του εδάφους,  προς την αποδώ  

περιοχή,  είναι μια περιοχή η οποία ανήκε στα όρια του Δήμου Πόρου. 

κ. Δημητριάδης:  Οι ανατολικές  ανεμογεννήτριες. Νομίζω ότι είναι και οι τέσσερις. 

Εν πάση περιπτώσει. Τέλος πάντων, εντάξει, θα το ψηφίσουμε. Απλώς έτσι, λέω για 

το ιστορικό και δεν θα το ανοίξω. Θυμάμαι σε συζητήσεις που κάναμε στο γραφείο 

μου με τον κύριο Δήμαρχο, που ήταν τότε αντιδήμαρχος,  για το τι γίνεται εκεί πάνω 

και για κάποιους ανθρώπους, με τους οποίους ήσασταν πυρ και μανία, γιατί  

εκμεταλλεύονται το χώρο και τώρα αυτά τα ξεχάσατε,  τέλος πάντων.  

Δήμαρχος: Τι εννοείται; Για πέστε το.  

κ. Δημητριάδης: Δεν θα…  αφήστε το…  

Δήμαρχος:  Όχι πέστε το,  τώρα,  εδώ μέσα.   

κ. Δημητριάδης:  Δεν χρειάζεται να το πω, δεν χρειάζεται.   

Πρόεδρος:  Τότε, μην το ανοίγατε καθόλου. Λοιπόν, πάμε στο έκτο.  

κ. Δημητριάδης:  Δεν χρειάζεται.  Εγώ από εσάς τα έχω μάθει και τα θυμάμαι.   Αλλά 

μετά,  έχετε γίνει πολύ κολλητοί,  με αυτούς.   

Πρόεδρος:  Γρίβα Ιωάννα,  ναι.  

Δήμαρχος:  Άρα δηλαδή,  κάτι είπατε τώρα.  Για τον κύριο Λογοθέτη λέτε;    

κ. Δημητριάδης:  Εεμ,  είδατε που θυμάστε.   
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Δήμαρχος:  Τι έλεγα για τον κύριο Λογοθέτη, τι έλεγα;  

κ. Δημητριάδης:  Αυτά που λέγατε. 

Δήμαρχος:  Θα σας πω εγώ τι έλεγα.  

κ. Δημητριάδης:  Ήμασταν όλοι… 

Δήμαρχος:  Έλεγα ότι,  κατήγγειλε ο κύριος Αντωνίου ότι ο κύριος Λογοθέτης έχει το 

χώρο.  Και τότε εμφανίστηκε η DIGEA και μας είπε ότι, εμείς θέλουμε να μας 

νοικιάσετε το χώρο και να πληρώνουμε εμείς το ρεύμα. Όπως και τώρα ξανά 

εμφανίστηκε και λέει ότι πρέπει να πληρώνουμε και κάποια λεφτά,  όχι δωρεάν. Και 

έτσι κάναμε.  

κ. Δημητριάδης:  Ναι,  για τα μέχρι τότε λέω εγώ.  Για τα μέχρι τότε,  για τα πριν από 

μας.  

Δήμαρχος:  Ναι.   

κ. Δημητριάδης:  Πως βρισκόταν ο κύριος Λογοθέτης εκεί,  τι συνεννοήσεις 

υπήρχαν…  

Πρόεδρος:… τώρα αυτές οι συζητήσεις…  

Δήμαρχος: Ο κύριος Αντωνίου μας έφερε καταγγελίες και τις συζητούσαμε, ναι. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, ναι ήσασταν έξαλλος και θέλατε να τους διώξουμε.  

Δήμαρχος: Δεν ήμουν έξαλλος, σας έλεγα τι καταγγελία μας είχανε κάνει.  

Πρόεδρος: Ωραία, εντάξει. Πάμε να ψηφίσουμε. Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος κ. Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνο και το έκτο7. 

                                            
7 Το εν λόγω θέμα έλαβε αριθμό 98/2024 και ΑΔΑ: 9ΩΧΑΩΞΝ-4ΧΧ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A9%CE%A7%CE%91%CE%A9%CE%9E%CE%9D-4%CE%A7%CE%A7
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ΘΕΜΑ 7ο Η.Δ.: ΕΞΕΤΑΣΗ ΑΙΤΗΜΑΤΟΣ ΕΓΚΡΙΣΗ ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΗΣ 

ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΗΣ ΘΕΣΗΣ ΣΤΑΘΜΕΥΣΗΣ ΟΧΗΜΑΤΟΣ ΑΜΕΑ ΕΠΙ ΤΗΣ 

ΛΕΩΦΟΡΟΥ ΔΙΑΔΟΧΟΥ ΟΛΥΜΠΙΟΝΙΚΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΑΡΙΘΜΟΣ 

20 ΣΤΟΝ ΣΥΝΟΙΚΙΣΜΟ ΠΟΡΟΥ 

Πρόεδρος: Έβδομο και τελευταίο. Εξέταση αιτήματος, έγκριση παραχώρησης,  

αποκλειστικής θέσης στάθμευσης οχήματος ΑΜΕΑ, επί της λεωφόρου Ολυμπιονίκη 

Κωνσταντίνου,  αριθμός 20, στο Συνοικισμό Πόρου. Το εισηγείται ο  Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι, έχουμε δεχτεί ένα αίτημα. Έχει αποφανθεί η Τεχνική Υπηρεσία, είναι 

στο δρόμο του Συνοικισμού. Και κάποιος πολίτης, ο οποίος έχει καταθέσει την 

αναπηρία του, που είναι 88% και τον αριθμό και τα στοιχεία του οχήματος το οποίο 

είναι ΥΝΚ 6886. Βρίσκεται στο τάδε οικοδομικό τετράγωνο. Και βάση νόμου 

δικαιούται, αφού  επιτρέπεται η στάθμευση, να του διαθέσουμε ένα χώρο, μια 

στάθμευση για το όχημα του. Και εισηγούμαι την παραχώρηση του χώρου 

στάθμευσης,  με τα στοιχεία του οχήματος και κατά αποκλειστικότητα.  

Πρόεδρος: Υπάρχουν ερωτήματα; 

Δήμαρχος: Να σας πω κάτι. Εγώ, αυτή τη στιγμή, δεν ξέρω και ποιός είναι ο 

άνθρωπος. Από το νόμο, απαγορεύεται να πούμε το όνομα του εδώ, είναι 

προσωπικά δεδομένα. Λέμε αριθμό οχήματος  και ποσοστό αναπηρίας. Δεν  ξέρω 

ποιός είναι. Απλά καταθέτω… 

Πρόεδρος: Αν θέλετε να μάθετε, μπορείτε να πάτε στον Δήμο να μάθετε. Απλά,  δεν 

μπορούμε να τα πούμε εδώ.  

…………….. 

Σε αυτό το σημείο μιλούν ταυτόχρονα και χωρίς μικρόφωνο, δημοτικοί σύμβουλοι. 

Είναι αδύνατη η απομαγνητοφώνηση.  

…………….. 

κ. Παπαχρήστου: Η οδός, από τον Συνοικισμό  προς τη Φούσα, πως ονομάζεται; 

Δήμαρχος: Αυτή την εισήγηση, την έκανε η Τεχνική Υπηρεσία. 
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κ. Παπαχρήστου: Ναι, πως ονομάζεται η οδός.  

Δήμαρχος: Εδώ λέει, οδός Διαδόχου… 

κ. Παπαχρήστου: Γιατί εκεί υπάρχει, υπάρχουν πινακίδες. Συγκεκριμένα στο δεξί 

μέρος,  όπως ανεβαίνουμε προς τα επάνω και  λέει, οδός…, λεωφόρος ή οδός Μιχαήλ 

Χατζηπέρου. 

Δήμαρχος: Θυμάμαι κι εγώ, που είχε έρθει στο Δημοτικό Συμβούλιο… η υπηρεσία 

την έγραψε την εισήγηση. Θα το ερευνήσω αύριο και θα το αλλάξουμε, αν ισχύει και 

έχει μετονομαστεί. Τώρα που μιλάμε, αν, έχει μετονομαστεί…  

Πρόεδρος: Δεν έχει ολοκληρωθεί η διαδικασία. Όχι, όχι σας το λέω γιατί μας ήρθε 

χαρτί. Δεν έχει ολοκληρωθεί η διαδικασία.  

Πρόεδρος: Αποχωρεί η κυρία Μακρή. Κυρία Μακρή,  να ψηφίσετε. Μπορούμε να 

ψηφίσουμε και μετά… 

κ. Δημητριάδης: Δεν αργούμε, ένα λεπτό. 

Πρόεδρος: Θέλει  να προλάβει το ferryboat. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, εντάξει. Να ψηφίσουμε.  

Πρόεδρος: Να ψηφίσουμε. Οπότε. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα, ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Γκιων; 

κ. Γκιων: Νια. 

Πρόεδρος: Κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 
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Πρόεδρος: Κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι.  

Πρόεδρος: Κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι, βέβαια. Απλώς τα δύο σχόλια είναι για την… 

Πρόεδρος: Να ολοκληρώσουμε και θα σας τα δώσω. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία.  

Πρόεδρος: Κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Καραμάνη; 

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ναι, κύριε Δημητριάδη. 

κ. Δημητριάδης: Τα δύο σχόλια.  
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Πρόεδρος: Ομόφωνα8. 

κ. Δημητριάδης: Το ένα είναι για την ονομασία  των οδών.  Γιατί υπάρχουν και άλλες 

οδοί, που δεν είχαν γίνει σωστά οι διαδικασίες. Αλλά τις αποκαλούμε με το όνομα, 

δηλαδή «πλατεία Σολομωνίδη». Το  έχει  αποφασίσει το Δημοτικό Συμβούλιο, δεν 

είχε σταλεί ποτέ. Και το στείλαμε εμείς πέρυσι, επ’ ευκαιρίας, γιατί εντοπίσαμε ότι δεν 

είχε στείλει ποτέ ο Δήμος, η Τεχνική Υπηρεσία δηλαδή, στην Περιφέρεια,  αν δεν 

κάνω λάθος, στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση πλέον, την μετονομασία που αποφάσισε 

το Δημοτικό Συμβούλιο. Λοιπόν, όταν έχουμε πάρει μια απόφαση, περσινή, 

ομόφωνη, υπάρχει ταμπέλα. Καλό θα ήταν να  το ανέφερε  η Τεχνική Υπηρεσία,  ότι 

πλέον έχει αλλάξει η ονομασία,  έστω και με απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, για να 

καταλαβαίνουμε όλοι. Εγώ, πραγματικά δεν ήξερα για που μιλάμε, δεν ήμουν 

σίγουρος. 

Και δεύτερον, η εισήγηση αυτή έχει, πάσχει και αλλού. Δεν αναφέρεται καθόλου στις 

ισχύουσες κυκλοφοριακές ρυθμίσεις. Δηλαδή πρέπει να λέει, θα έπρεπε να λέει, 

σύμφωνα με την τάδε απόφαση, οι κυκλοφοριακές ρυθμίσεις που ισχύουν στην 

Καλαυρία  είναι αυτές, αυτές, αυτές. Δεν υπάρχει απαγόρευση στάθμευσης εκεί,  με 

τις παραπάνω αποφάσεις και άρα…  

Δήμαρχος: Το γράφει. 

κ. Δημητριάδης: Στα λόγια,  ότι επιτρέπεται.  

Δήμαρχος: Ναι. 

κ. Δημητριάδης: Λες και δεν υπάρχουν αποφάσεις. Δηλαδή αρχίζει και  κολλάει λίγο, 

ότι είναι κολλητικό αυτό που έχετε. Ότι, ότι λέμε, ισχύει. Χρειάζεται αναφορές στις 

αποφάσεις, στις  κυκλοφοριακές ρυθμίσεις. Μην τα ισοπεδώνουμε όλα. 

Πρόεδρος: Ωραία. Για την εισήγηση… 

κ. Δημητριάδης: Εγώ, δεν λέω ότι φταίτε εσείς. Γιατί κι εμένα μπορεί, καμιά φορά,  

να μου τα κάνανε αυτά. Καλό θα  είναι όταν στέλνετε μια απόφαση κι επειδή  θα μπει 

και σε μια εισήγηση και θα μπει και σε απόφαση που θα δημοσιευτεί, να έχει καλύτερη 

πληρότητα και να είναι πιο ακριβής.   

                                            
8 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 99/2024 και ΑΔΑ: Ψ106ΩΞΝ-ΒΥΞ   

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8106%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%92%CE%A5%CE%9E
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Πρόεδρος: Ωραία. Απλά για την μετονομασία των οδών, εάν δεν κάνω λάθος, έχω 

δει μια αλληλογραφία, δεν είμαι 100% σίγουρη, αλλά νομίζω ότι έτσι είναι. Ήρθε 

απάντηση από την Αποκεντρωμένη, που για κάποιους λόγους, απορρίπτει δύο  

μετονομασίες. 

κ. Δημητριάδης: Τις; 

Πρόεδρος: Τις απορρίπτει. 

κ. Δημητριάδης: Και τις δύο αυτές ονοματοδοσίες ;  Και την πλατεία Σολομωνίδη και 

την … 

Πρόεδρος: Όχι του Σολωμονίδη. Χατζηπέρου και Ολυμπιονίκη.  

κ. Δημητριάδης: Εμείς στείλαμε και για την πλατεία Σολωμονίδη, γιατί δεν είχε 

σταλεί… 

Πρόεδρος: Αυτό θέλω να πω… 

κ. Δημητριάδης:… το 2000 τόσο… 

Πρόεδρος: Θα την βρω την αλληλογραφία αλλά… 

κ. Δημητριάδης: Έχει σημασία.  Και στο κάτω κάτω,  ενημερώστε και γι’ αυτά, να τα 

ξέρουμε, εντάξει.  Αλλάξτε και τις ταμπέλες, αν είναι έτσι.   

κ. Παπαχρήστου: (Ομιλεί χωρίς μικρόφωνο και είναι αδύνατη η 

απομαγνητοφώνηση). 

κ. Δημητριάδης: Α…, η  ταμπέλα  ΑΜΕΑ λες.  

Πρόεδρος: Κύριε Παπαχρήστου, στο μικρόφωνο, δεν ακούγεστε.  

κ. Παπαχρήστου: Η ταμπέλα ΑΜΕΑ είναι τοποθετημένη εδώ και δύο μήνες. Δηλαδή 

αρχές καλοκαιριού, ήταν τοποθετημένη.  Είναι πάρα πολύ καιρό, περνάω κάθε μέρα 

από εκεί και την βλέπω. Λοιπόν και τώρα παίρνουμε μια απόφαση για μια ταμπέλα 

που πρόκειται να μπει. 

κ. Κανατσίδης:  (Ομιλεί χωρίς μικρόφωνο, αδύνατη η απομαγνητοφώνηση). 

κ. Δημητριάδης: Τι αλλάζει τώρα, άμα η ταμπέλα… 
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κ. Παπαχρήστου: Τι αλλάζει; Δηλαδή υπάρχει μια ταμπέλα. 

κ. Κανατσίδης: Πρέπει να ορίσουμε. 

κ. Παπαχρήστου: Ααα,  δηλαδή αυτή εκεί είναι έτσι, την βάλαμε έτσι. 

κ. Κανατσίδης:: Δεν πρέπει να ορίσουμε;   

κ. Παπαχρήστου: Προεργασία, εντάξει. Προχωρήστε μπροστά.  

κ. Δημητριάδης: Το ίδιο ισχύει και για την ταμπέλα. Το σωστό είναι πρώτα η 

απόφαση, να είναι πριν.  

Πρόεδρος: Ευχαριστούμε πολύ.  Έληξε η σημερινή συνεδρίαση.     
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 22ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 24ης 

Σεπτεμβρίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους9 ως ακολούθως : 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 κ. Κανατσίδης: Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Γκιων Κωνσταντίνος 

 

 

                                            
9 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

2
2

η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

92/2024 Διαβούλευση επί του νέου Ειδικού Χωροταξικού Πλαισίου για τον Τουρισμό και ειδικές 

παρατηρήσεις για το Δήμο Πόρου. 

ΑΔΑ: 68Ν8ΩΞΝ-ΩΚΣ   

93/2024 Έγκριση 7ης αναμόρφωσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 2024. ΑΔΑ: ΨΗΜ1ΩΞΝ-ΑΨ3   

94/2024 Έγκριση Απολογισμού Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πόρου έτους 2023. ΑΔΑ: Ρ4ΔΛΩΞΝ-ΗΣ9   

95/2024 Έγκριση για δωρεάν παραχώρηση δημοτικής αίθουσας για τη στέγαση Δόκιμων 

Αστυνομικών. 

ΑΔΑ: ΨΝΗΛΩΞΝ-ΓΤΟ   

96/2024 Επικαιροποίηση - τροποποίηση της υπ’ αριθμό 87/2024 Απόφασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου. 

ΑΔΑ: 6ΙΜΣΩΞΝ-ΛΨΙ   

97/2024 Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για την παράσταση και κατάθεση Προτάσεων κατά την 

μετ’ απόδειξη συζήτηση (μετά την διενέργεια πραγματογνωμοσύνης) ενώπιον του 

Μονομελούς Εφετείου Πειραιώς (Πολιτικό-Τακτική Διαδικασία) της με γενικό αριθμό 

καταθέσεως 8180/2016 και ειδικό αριθμό καταθέσεως 552/2016 Έφεσης του Δήμου 

Πόρου. 

ΑΔΑ: 6Ζ4ΟΩΞΝ-ΗΡ2   

98/2024 Εξέταση αιτήματος εταιρίας DIGEA – ΨΗΦΙΑΚΟΣ ΠΑΡΟΧΟΣ Α.Ε. περί χορήγησης 
Δικαιωμάτων Διέλευσης για τη χρήση δημοτικής έκτασης στη θέση Δαρδίτσα, ιδιοκτησίας 
του Δήμου Πόρου. 

ΑΔΑ: 9ΩΧΑΩΞΝ-4ΧΧ   

99/2024 Εξέταση αιτήματος, έγκριση παραχώρησης,  αποκλειστικής θέσης στάθμευσης 

οχήματος ΑΜΕΑ, επί της λεωφόρου Ολυμπιονίκη Κωνσταντίνου,  αριθμός 20, στο 

Συνοικισμό Πόρου. 

ΑΔΑ: 6Ρ6ΙΩΞΝ-ΩΙΗ   

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/68%CE%9D8%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A9%CE%9A%CE%A3
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%97%CE%9C1%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%91%CE%A83
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A14%CE%94%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%A39
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9D%CE%97%CE%9B%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%93%CE%A4%CE%9F
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%99%CE%9C%CE%A3%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9B%CE%A8%CE%99
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%964%CE%9F%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%97%CE%A12
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/9%CE%A9%CE%A7%CE%91%CE%A9%CE%9E%CE%9D-4%CE%A7%CE%A7
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A16%CE%99%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A9%CE%99%CE%97

